
1 

JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült: Dunavarsány Város Önkormányzata Képviselő-testületének a Városháza Dísztermében 2015. 
december 15-én, 1705 órai kezdettel megtartott, rendes, nyílt üléséről. 
 
Jelen vannak: Gergőné Varga Tünde   polgármester 
  dr. Békássy Szabolcs    alpolgármester 
  Keresztesi Balázs     alpolgármester 
  dr. Csobolyó Eszter   képviselő 

Herczeg Mariann    képviselő 
Kun László Károly    képviselő 
Mekler Andrea    képviselő 
Surányi Tibor    képviselő 
Száger Gyula     képviselő 
dr. Szilágyi Ákos    jegyző  
Tyukodi-Bihari Zsuzsanna  aljegyző  
Vágó Istvánné    gazdasági osztályvezető 
Hebóné Dull Ibolya   igazgatási osztályvezető 
dr. Kiss István    szervezési és önkormányzati osztályvezető 

 
valamint  Dobronyi Jánosné    jegyzőkönyvvezető 
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Szeretettel köszöntöm az ülésen megjelenteket, megállapítom, 
hogy a Képviselő-testület 8 fővel jelen van, tehát határozatképesek vagyunk. A napirendi pontok előtt 
néhány mondatban beszámolok az önkormányzat pénzügyi helyzetéről, mely rendezett, és jónak 
tekinthető. Az idén esedékes éves fennmaradó iparűzési adót az Ibiden Hungary Kft. a napokban fogja 
befizetni. A többi cég is befizeti az adójának 90 %-át december 20-áig, tehát a bankszámlaegyenleg 
erősen pozitívba fog fordulni.  
A lejárt határidejű határozatokkal kapcsolatban van-e valakinek kérdése, felvetése, hozzászólása? /Nem 
hangzik el hozzászólás./  
Az elmúlt időszakban a karácsonyi, illetve az adventi ünnepségekről tudok beszámolni. Már 3 gyertyát 
gyújtottunk meg a Művelődési házban. Nagyon szép, színvonalas műsorokat láthatnak, akik részt 
vesznek ezeken az ünnepségeken. A Zeneiskola is megtartja ez évi záró rendezvényét holnap este 6 
órakor. Pénteken pedig az önkormányzati záró rendezvényünk lesz, amire ezúttal szeretettel meghívom 
a képviselőket, intézményvezetőket és mindenkit, aki erre az eseményre meghívást kapott. Kun László 
képviselő kér szót még napirendi pontok előtt. 
 
Kun László képviselő: Köszönet és hála illeti azokat az illetékeseket, akiknek köszönhető, hogy 
néhány hónappal ezelőtti kérésünk meghallgattatott, miszerint többen úgy gondoltuk, hogy az iskola és 
óvoda Árpád utca felőli kerítése igazán megérett arra, hogy egy kicsit rekonstruáljuk. Örömmel 
konstatáltuk, hogy ez megtörtént, köszönjük szépen.  
A Willpower táncegyesülettel kapcsolatban azt az örömhírt szeretném megosztani, hogy néhány 
hónappal ezelőtt az egyesület megpályázott egy címet. A pályázat célja az volt, hogy Tehetségponttá 
válnak bizonyos szervezetek, intézmények az országban. Ezek közé próbáltunk mi is bekerülni. Ezek a 
Tehetségpontok az ország különböző területein működnek, melyek a Magyar Géniusz programnak az 
ún. csomópontjai, és a Magyar Tehetségsegítő Szervezetek Szövetsége bonyolítja le ezt a 
programsorozatot, amely a Nemzeti Tehetségprogramnak a része, amit az Országgyűlés 2008-tól 2028-
ig terjedő időszakra fogadott el.  
 
Herczeg Mariann képviselő: Én egy lakossági megkeresést szeretnék tolmácsolni. Több lakos 
megkeresett a posta nyitva tartásának ügyében, mert a jelenlegi nyitva tartási időszakot nagyon sokan 
sérelmezik. Úgy tudom, hogy volt egy aláírásgyűjtés, hogy a hét valamelyik napján legyen tovább 
nyitva a posta, mert nagyon sok a településen az ingázó ember. Ezt a posta teljesítette is a hétfői nap 
tekintetében, de a többi nap rovására. Tudnánk-e ebben valamit a posta felé jelezni? 
Szigetszentmiklóson is úgy tudom, 2 posta üzemel, és ők is csúsztatott nyitva tartással. Ott van az 
irodánk a posta mellett és engem nagyon sokan megtalálnak ezzel a problémával. Szeretném megkérni a 
vezetést, hogy tegyenek valamit ez ügyben, vegyék fel a kapcsolatot a Magyar Posta Zrt-vel.   
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Gergőné Varga Tünde polgármester: Nem lettünk azzal se kisegítve, hogy hosszabb nyitva tartást 
kértünk, de megpróbáljuk. Akkor azt mondták, hogy a dolgozókat nem tudják mozgósítani ennyiszer, 
ennyi napra, azt meg nem tudják megvalósítani, hogy két műszakban dolgozzanak. Gyakorlatilag nem 
volt megoldható, mert plusz pénzt nem fizethetnek a dolgozóknak, és akkor meg nem fogja senki 
elvállalni. De megpróbáljuk.  
 
Javaslatot teszek az ülés jegyzőkönyvének hitelesítőire Herczeg Mariann és dr. Csobolyó Eszter 
képviselők személyében. Kérem, aki a javaslattal egyetért, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

178/2015. (XII. 15.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az ülés jegyzőkönyvének 
hitelesítésére Herczeg Mariann és dr. Csobolyó Eszter képviselőket jelöli ki. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
Gergőné Varga Tünde polgármester: A meghívó és a tervezet szerint 20 napirendi pontunk lenne, de 
én a napirendi pontok sorát szeretném kiegészíteni még a „Javaslat ingatlan ingyenes vagyonkezelésbe 
adására”, illetve a „Javaslat a „Bóbita Alapítvány a Dunavarsányi Óvodásokért” elnevezésű alapítvány 
névhasználati kérelmének elfogadására” című napirendi pontokkal.  
 
dr. Csobolyó Eszter képviselő: Azt szeretném kérni a Pénzügyi, Jogi és Ügyrendi Bizottság nevében, 
hogy a meghívó szerinti 3. napirendi pont, ami az Önkormányzat tulajdonában lévő lakás és nem lakás 
céljára szolgáló helyiségek bérleti díjának felülvizsgálatáról szól, kerüljön ki a napirendi pontok közül, 
és egy későbbi időpontban kerüljön megtárgyalásra.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Rendben, Köszönöm szépen. És kérem még, hogy a 
Városgazdálkodási Kft-vel kapcsolatos napirendi pontokat vegyük előre, tekintettel ügyvezető úr egyéb 
elfoglaltságára.  
1. Javaslat a Dunavarsányi Városgazdálkodási Kft. 2016. évi üzleti tervének elfogadására  
2. Javaslat ingatlan ingyenes vagyonkezelésbe adására  
3. Javaslat az Önkormányzat 2015. évi költségvetéséről szóló 1/2015. (II. 11.) önkormányzati 
rendelet módosítására  
4. Javaslat a talajterhelési díjról szóló 10/2012. (V. 16.) önkormányzati rendelet módosítására 
5. Javaslat a Dunavarsányi Közös Önkormányzati Hivatalban foglalkoztatott köztisztviselők 2016. 
évi illetménykiegészítéséről szóló önkormányzati rendelet megalkotására  
6. Javaslat Dunavarsány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2016. évi munkatervének 
megalkotására, valamint a közmeghallgatás időpontjának meghatározására  
7. Javaslat 2016. évi Rendezvénytervek jóváhagyására  
8. Javaslat a Dunavarsány Város Önkormányzat Petőfi Művelődési Ház és Könyvtár 2016. évi 
Munkatervének jóváhagyására  
9. Javaslat a Dunavarsány Város Önkormányzat Weöres Sándor Óvoda pedagógiai-szakmai 
munkájának értékeléséhez szükséges szempontok meghatározására 
10. Javaslat kincstárjegyek vásárlására  
11. Javaslat folyószámlahitel meghosszabbítására  
12. Javaslat a Lakihegy Rádió Műsorszolgáltató Bt-vel új elektronikus médiaszolgáltatási szerződés 
megkötésére  
13. Javaslat a III. számú felnőtt háziorvosi körzet működéséhez szakszemélyzet biztosítására  
14. Javaslat méhnyakrákszűrés biztosítására  
15. Javaslat a Medical-Provisor Kft-vel kötött vállalkozási szerződés módosítására  
16. Javaslat ITS készítésére irányuló beszerzési eljárás megindítására  
17. Tájékoztatás a P+R, B+R parkoló területét érintő kisajátítási eljárásról  
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18. Javaslat a „Bóbita Alapítvány a Dunavarsányi Óvodásokért” elnevezésű alapítvány névhasználati 
kérelmének elfogadására 
19. Javaslat Zalakerámia Zrt. kérelmének elbírálására  
20. Javaslat Varsány Tópark Kft. tulajdonában lévő 0123/6-17 hrsz-ú földrészletek megosztásának 
elfogadására, telekalakítási megállapodás megkötésére  
21. Javaslat a Dunavarsányi Torna Egylet kérelmének elbírálására 
Kérem, aki a módosítások szerinti, alábbi napirendi pontokkal egyetért, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

179/2015. (XII. 15.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az ülés napirendjét az alábbiak 
szerint állapítja meg:  

1. Javaslat a Dunavarsányi Városgazdálkodási Kft. 2016. évi üzleti tervének elfogadására  
2. Javaslat ingatlan ingyenes vagyonkezelésbe adására  
3. Javaslat az Önkormányzat 2015. évi költségvetéséről szóló 1/2015. (II. 11.) önkormányzati 

rendelet módosítására  
4. Javaslat a talajterhelési díjról szóló 10/2012. (V. 16.) önkormányzati rendelet módosítására 
5. Javaslat a Dunavarsányi Közös Önkormányzati Hivatalban foglalkoztatott köztisztviselők 

2016. évi illetménykiegészítéséről szóló önkormányzati rendelet megalkotására  
6. Javaslat Dunavarsány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2016. évi 

munkatervének megalkotására, valamint a közmeghallgatás időpontjának 
meghatározására  

7. Javaslat 2016. évi Rendezvénytervek jóváhagyására  
8. Javaslat a Dunavarsány Város Önkormányzat Petőfi Művelődési Ház és Könyvtár 2016. 

évi Munkatervének jóváhagyására  
9. Javaslat a Dunavarsány Város Önkormányzat Weöres Sándor Óvoda pedagógiai-szakmai 

munkájának értékeléséhez szükséges szempontok meghatározására 
10. Javaslat kincstárjegyek vásárlására  
11. Javaslat folyószámlahitel meghosszabbítására  
12. Javaslat a Lakihegy Rádió Műsorszolgáltató Bt-vel új elektronikus médiaszolgáltatási 

szerződés megkötésére  
13. Javaslat a III. számú felnőtt háziorvosi körzet működéséhez szakszemélyzet biztosítására  
14. Javaslat méhnyakrákszűrés biztosítására  
15. Javaslat a Medical-Provisor Kft-vel kötött vállalkozási szerződés módosítására  
16. Javaslat ITS készítésére irányuló beszerzési eljárás megindítására  
17. Tájékoztatás a P+R, B+R parkoló területét érintő kisajátítási eljárásról  
18. Javaslat a „Bóbita Alapítvány a Dunavarsányi Óvodásokért” elnevezésű alapítvány 

névhasználati kérelmének elfogadására.  
19. Javaslat Zalakerámia Zrt. kérelmének elbírálására  
20. Javaslat Varsány Tópark Kft. tulajdonában lévő 0123/6-17 hrsz-ú földrészletek 

megosztásának elfogadására, telekalakítási megállapodás megkötésére  
21. Javaslat a Dunavarsányi Torna Egylet kérelmének elbírálására  

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Képviselő-testület 
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1. Javaslat a Dunavarsányi Városgazdálkodási Kft. 2016. évi üzleti tervének elfogadására  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: A bizottságok részletesen tárgyalták a napirendi pontot, a 
Pénzügyi, Jogi és Ügyrendi Bizottság közel 2 óra hosszát tárgyalta az üzleti tervet, illetve a következő 
napirendi pontot. Néhány évvel ezelőtt mindig tavasszal volt az üzleti terv tárgyalása, és ezt nem 
tartottuk jónak, mert azt gondoltuk, hogy az üzleti tervnek meg kellene előznie a költségvetés 
tervezését, mert amit a Kft. az üzleti tervében a következő évben betervez, akár beruházási 
munkálatokra, akár eszközpark bővítésre, vagy más költségeket érintő tevékenységre, azt nyilván a 
Képviselő-testületnek figyelembe kell vennie az önkormányzat költségvetésének megalkotásakor. És 
átgondolja, hogy melyek azok a tételek, amelyeket szerepeltet a költségvetésében, és melyek azok, 
amelyeket nem akar megvalósítani a tárgyévben. Illetve a testület megmondja, hogy mely fejlesztéseket 
szeretne abban az évben kiviteleztetni, és melyek azok, amelyekben számít a Városgazdálkodási Kft. 
munkájára. A két dolog így áll össze egy egésszé, és így állnak össze majd a költségvetési tételek. 
Ennek függvényében kérem, hogy vitassa meg a testület az üzleti tervet. Szeretettel köszöntöm 
Ügyvezető urat, és lehet tőle kérdezni, illetve, ha bármilyen hozzászólása van valakinek, kérem tegye 
meg.  
 
dr. Csobolyó Eszter képviselő: Kifejezetten Elnök úr kérésére szeretném továbbítani azt, hogy 
hangsúlyozzam, hogy ami az üzleti tervben van, fejlesztések, támogatások, azokat 100 %-osan 
támogatja a Bizottság, illetve a Bizottság 2 tagja, akik jelen voltunk. Hiszen mindannyian látjuk, hogy 
milyen munkát végeznek, hogy a városunk szépül, és milyen fejlődések vannak, tehát az fel sem merült, 
hogy az előterjesztett tervezetet ne fogadná el a Bizottság. Olyan kérdések merültek fel, amiket 
bizonyára jobban sikerült volna megbeszélni akkor, ha ott van ügyvezető úr is. Sajnos Elnök úr most 
nem tud itt lenni, ezért ezeket most nem fejtjük ki jobban, viszont arra kért, hogy tolmácsoljam, hogy az 
elénk terjesztett tervezetet a Bizottság pénzügyileg és jogilag is elfogadásra javasolja a Képviselő-
testületnek.  
 
Surányi Tibor képviselő: Elég hosszasan beszélt a Fejlesztési Bizottsági is az üzleti tervről, de a 
pénzügyi tartalmáról sokat nem akartunk vitatkozni. A műszaki tartalomnál, a fejlesztések 
kiegészítéseként javaslatként tettük fel, hogy a közútkezeléshez egy utcaseprő gépet vásároljon még a 
Városgazdálkodási Kft. Olyan sok szilárd burkolatú úttestünk van már, ami indokolja a manuális 
tisztítás helyett a gépesítést. Felmerült még, hogy az utolsó lapon fel lett sorolva, hogy milyen 
fejlesztések lesznek. Ezek az eszközök 27.700 ezer forint értékben benne vannak a tervben, vagy még 
külön növelik a költségeket? Mert ebből a tételből ez nem derül ki. Ha erről még külön kell majd 
beszélnünk, akkor ez valahol egy áttekinthető ábrával jó lenne, ha ábrázolva lenne.  
 
Ács Sándor ügyvezető: A bizottsági üléseken is volt alkalmam beszélni az üzleti tervünkről, de egy 
kicsit zavarban is voltam, mert én még ilyen szintű pénzügyi támogatást a pályafutásom alatt egyetlen 
cégnél sem kaptam, amit a jelenlévők mutatnak a Kft. irányába. Ezt köszönöm szépen. A gazdasági 
társaságokról szóló törvénynél a polgári törvénykönyvben testesül meg a hármas fegyver, az nem ír elő 
egyetlen pontjában sem olyat, hogy az üzleti tervet mikor kell tárgyalni egy gazdasági társaság 
vonatkozásában. Ahhoz, hogy az ember felelősséggel induljon január 1-jén, érdemes az üzleti tervét a 
tulajdonosnak hamarabb megmutatni. Ahhoz, hogy tovább tudjunk lépni, nekünk szükséges tudnunk, 
hogy a tulajdonos hogy gondolkodik a Kft-ről. Mi eredmény-kimutatás típusú üzleti tervet raktunk az 
asztalra szöveges kiegészítéssel. És a szöveges kiegészítés a jogi, a gazdasági, a műszaki környezetre és 
a humán-erőforrás fejlesztéseire is kitekintést tartalmaz, kvázi egy mérlegtervnek is megfelel. Ha az 
Önök elvárása az, hogy mi egy mérlegtervet is tegyünk az asztalra, akkor természetesen olyat is 
teszünk. Az amortizációs költség rovatban jeleztük azt, hogy ha a fejlesztések megvalósulnak, akkor az 
amortizációs költség hogyan fog alakulni a Kft-nél. Ezzel tudunk arra utalni, hogy milyen típusú 
fejlesztések, milyen mértékben fogják befolyásolni a vállalkozás költségszerkezetét. Ha mérlegtervet is 
készítünk, akkor ezt közforrás oldalon is be tudjuk mutatni, tekintettel arra, hogy az, hogy a fejlesztések 
milyen módon történnek, még nem dőltek el a terv készítésének időszakában. A mérlegtervet nagyon 
sok változatban kellett volna letenni az asztalra, az már viszont nem lett volna áttekinthető. 
Amennyiben ezek a kérdések tisztázásra kerülnek, természetesen adunk egy mérlegtervet is a Kft. 
vonatkozásában, ami bemutatja azt is, hogy milyen típusú fejlesztések, milyen pénzeszközökből 
megvalósulva, hogyan fogják a Kft. vagyoni helyzetét befolyásolni az elkövetkező időszakban. Az 
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üzleti tervben, az eredmény-kimutatás között is, mögött is lévő táblázat mutatja azokat a fejlesztéseket, 
aminek az amortizációi a b.) oszlopos tervben már szerepelnek. Még egyszer köszönöm a támogatást.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Köszönjük szépen. Nyilván ezen változtatni kell és ennek a 
megoldását meg kell találni. És ez a következő napirendi pontban meg is lesz, amikor majd 
végérvényesen kimondjuk, hogy milyen formában kívánjuk a Kft-t továbbra is üzemeltetni, és a 
vagyonnal milyen bánásmódja lesz a továbbiakban a Kft-nek. A Kft. minden dolgozójának 
megköszönöm az éves munkáját, ezt szombaton a záró vacsorán is elmondtam, mert szerintem nagyon 
jó, és látványos munkát végeztek ebben az évben. Sokkal többen jegyezték már meg, hogy tisztaság 
van, virágosítás, és a város szebb képet mutat, mint az előző évben. Az étkezéssel nálunk nem volt 
probléma, pedig halljuk az egész országban, hogy az új étkezési alapanyagokkal, illetve a sótlan 
főzéssel kapcsolatban sok kifogás van, és olyan minőségűek, hogy nem eszik meg a gyerekek. Én ezt itt 
Dunavarsányban nem mondhatom. Itt a konyhán az étel nekem teljesen megfelel, nagyon jó. Ugyanígy 
meg vagyunk elégedve a tisztasággal, a takarítással, a gondnokunkkal, a parkosítással és minden 
egyébbel, ami a Városgazdálkodási Kft. feladata ebben a városban. A telephelyükkel is úgy bánnak, 
mintha teljesen a sajátjuk lenne, ez látható a környezetből. Mindenen az látszik, hogy a jó gazda 
módjára viselkednek a vagyonukkal. Úgy látom, a Kft-ben megvan a bizalmunk, és a továbbiakban is 
támogatom a munkájukat.  
 
Surányi Tibor képviselő: Szintén javaslatként merült fel a telephely fejlesztéséhez, hogy a 
raktárépületet bővíteni kellene, hogy hosszú távon is alkalmas legyen az eszközök tárolására.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: A költségvetés tervezésekor kell majd ezt mérlegelni, mert 
ehhez kell tudni az önkormányzat bevételeit és kiadásait.  
 
Kun László képviselő: Maximális elismerésem a Városgazdálkodási Kft. felé, és természetesen én is 
támogatom ezt az üzleti tervet. Ha jól tudom, tavaly a nettó árbevétel hozzávetőlegesen 200 millió 
forint volt. Idei évre pedig hozzávetőlegesen 248 millió forint, és erre jön még rá plusz 27 millió forint. 
/Felolvas egy rövid idézetet az egy évvel ezelőtti Pénzügyi, Jogi és Ügyrendi Bizottság ülésének 
jegyzőkönyvéből, mely a Bizottság elnökének véleményét tükrözi./  
Nincs kérdésem, ezt csak egy esti elmélkedésnek szántam. A támogatás – mint mondtam – egyértelmű, 
viszont egy látszólagos ellentmondásba ütközünk, aminek az legyen a feloldása, hogy ez legyen a 
kivétel ebben az évben, és ez ne váljon tendenciává, és a jövőben próbáljunk meg elnök úr kérésének 
bizonyos mértékben eleget tenni.  
 
Keresztesi Balázs alpolgármester: Köszönjük szépen a felvetéseket, ezekkel teljes mértékben 
egyetértünk. A többletet ebben az évben az generálta a Kft-nél, hogy többletfeladatokat róttunk rájuk. 
Ezt a jövő évben mindenféleképpen figyelni fogjuk, és megteszünk mindent annak érdekében, hogy 
kereten belül maradjunk.  
 
Herczeg Mariann képviselő: Én, mint egyben a Felügyelő Bizottság tagja is szeretnék szólni. A Kft. 
vezetősége csatlakozva ahhoz a kéréshez, ami a Pénzügyi, Jogi és Ügyrendi Bizottság vezetőjétől 
elhangzott, próbálja keresni azokat a szegmenseket, hogy a társaságnak ne csak önkormányzati bevétele 
legyen, hanem egyéb bevételre is próbáljon szert tenni. Gondolom, hogy erre szólt az utalás. A város 
nyitott erre a multiszervíz szolgáltatásra, amit a Kft. nyújt. A dunavarsányi és a környező települések 
lakosai is igénybe vehetik ezt a szolgáltatást, amire úgy tudom, a lakosok egyre nagyobb igényt 
jelentenek be. Ebből már egy kisebb bevétel keletkezett 2015-ben is. Illetve nyit a Kft. az ipari parkok 
felé és a lakosság felé is a takarítás tekintetében. Onnan is érkeznek megrendelések. De azt tudjuk, hogy 
az ott dolgozók juttatásai, bérei elég alacsony szinten vannak, és ahhoz, hogy a Kft. minőségi 
szakembereket tudjon felvenni, ezek a bérek nagyon kevesek. Tehát próbálnak felfelé haladni, de ebben 
csak kis lépésekkel lehet, mert egy nagyobb béremelés, vagy egy kimondott szakembergárda felállítása, 
amivel ún. egyéb bevételre tudnának szert tenni, ugyanúgy egyelőre nálunk csapódna le. Ami a 
növekedéshez még hozzájárult, hogy pl. csak a Hivatal épületében a takarításnál a négyzetméterek is 
megugrottak, amit a Kft. igyekszik a jelenlegi humánerőforrás állományával megoldani. Kérdésem az, 
hogy az üzleti tervet általában, vagy már a konkrét számokkal fogadjuk-e el?  
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Gergőné Varga Tünde polgármester: Ezek egyelőre csak tervek és az önkormányzat költségvetésével 
mindenféleképpen összhangba kellene kerülniük. Ezért kérdés, hogy elfogadjuk-e azokat a számokat, 
amiket a Kft. beleírt az üzleti tervbe. És el kell dönteni, hogy megvalósítható-e, akarjuk-e, vagy azt 
gondoljuk esetleg, hogy 1-2 pontja kerüljön át a következő évre. Visszatérve Kun képviselő úr 
felszólalására, ami arra vonatkozott, hogy tavaly mit kért a Bizottság elnöke, én is azt szeretném a 
következő évre javasolni – és ezt én is sokszor elmondtam már – hogy lehetőség szerint, az általunk 
előírt fejlesztési területeken, ahol számítunk majd a Kft. munkájára, azokat próbáljuk úgy betartani, 
hogy lehetőleg a legkevesebb ad hoc jellegű munkát kelljen a Kft-re bízni. Tehát nagyon jó 
előretervezés szükséges ehhez. Ha mégis jön év közben egy olyan helyzet, hogy még mást is 
megcsinálhatna a Kft., akkor érdemes azon elgondolkodni, hogy azt vigyük át esetleg a következő évre, 
ha nem vis major helyzetről van szó. Mert főként emiatt emelkedett meg tavaly is a költség. Ezért 
javaslom, hogy most, a költségvetés tervezése előtt próbálják összeszedni a gondolataikat a képviselők, 
hogy minden olyat, amit a városban látnak, vagy az emberektől hallanak, szedjék össze, és ezeket mind 
átbeszélve állítsuk össze a következő költségvetésünket. Adtak egy összeget a tervezett béremelésekről, 
hogy pl. felemelnénk a nyugdíj előtt állók fizetését, mert én felvetettem idén újra ezt a kérésemet. 
Illetve igazából nem kérés, mert majd a Képviselő-testület fogja a költségvetésébe betervezni, hogy a 
Kft. részére 10 millió forintot bérfejlesztésre adjon át az önkormányzat, amivel a Kft. fizikai 
dolgozóinak bérét valamelyest meg lehet emelni úgy, hogy az már egy viszonylag jobb keresetnek 
megfeleljen.  
 
Ács Sándor ügyvezető: A 2015-ös évben azt ígértük, hogy durván 112 millió forintos személyi jellegű 
ráfordítással fogjuk üzemeltetni a Kft-t 199 millió forintos árbevétellel. Ezt kevesebből oldottuk meg, 
úgy, hogy nagyobb lett az árbevételünk. A nagyobb árbevételt azzal a multiszervíz szolgáltatással, amit 
ígértünk, 6 millióra teljesítettük. /Részletesen beszámol arról, hogy a mérlegben lévő tételek hogy jöttek 
ki, miből adódtak./ A Kft-ben elértük azt, hogy egyes munkavállalóknál közel 200 ezer Ft-os nettó 
átlagjövedelmet biztosítottunk úgy, hogy a Kft-ben csak úgy lehet plusz jövedelemhez jutni, ha valaki 
többet dolgozik, méghozzá sokkal többet. Ennek megfelelően az alapjövedelmek alacsonyak, és a 
mozgóbérek azok, amik rendesen megdobhatják valakinek a fizetését, ha akar dolgozni. Ha nem akar, 
vagy nem tud, akkor viszont nem kapja meg a mozgóbért. Tehát ennek megfelelően, nem 200 milliós 
árbevételt produkáltunk, hanem egy picit többet, mert több munkát kaptunk. Hoztuk a külső árbevételt, 
amit ígértünk, ugyanolyan személyi ráfordítással, miközben béreket növeltünk, megvalósítottuk a 
dolgot, és a nullszaldóval szemben csináltunk 4,5 millió forint eredményt. Abból 3 milliót 
visszaforgattunk a cégbe, és eszközökkel bővítettük a céget, meg a telephelyünket. Én azt gondolom, 
hogy ha ennél több feladatot kapunk, akkor is el fogjuk végezni. A konyhán 4 éve nem kellett emelni a 
térítési díjakat, mert 4 éve egyre kevesebb költség mellett üzemeltetjük a konyhai szolgáltatást.  
 
dr. Csobolyó Eszter képviselő: A bizottsági ülésen felmerült a bérezés, és tisztelettel kérjük, hogy 
amennyiben van erre lehetőségünk, és tudunk erre hatni, akkor a minimálbéreknél legyünk arra 
figyelemmel, hogy életszerűek legyenek a fizetések, amit a munkavállalók kapnak. És, ha nincs 
lehetősége valakinek arra, hogy többet dolgozzon, mert az a munkakör nem engedi meg a 
többletmunkát? Ezért javasoljuk, hogy ne legyenek olyan nagy különbségek a bérek között.  
 
Ács Sándor ügyvezető: Ez egy vállalkozás. Ennek megfelelően mindenkinek adok munkát. Álljon 
elém, aki nem tud többet dolgozni a Kft-ben! Mindenkinek megvan a lehetősége, hogy többet 
dolgozzon. Akár konyhán, vagy akár takarítóként, akár utcai harcosként, akár gondnokként dolgozik. A 
falra ki van írva egy papírra – saját kezemmel írtam ki –, hogy többet lehet keresni, ha valaki többet 
dolgozik. Csak azért jövedelmet növelni, mert ezek a pénzek kevesebbek, Önök hatalmában áll, hogy 
megtegyék, és én természetesen végrehajtom. De arra szeretném felhívni mindenkinek a figyelmét, 
hogy ez a bérfejlesztés többszörösen üt vissza. Ha csak 5.000,-Ft-tal szeretném megemelni a havi nettó 
bérét a munkavállalóknak, akkor ez kb. 7 millió forintjába kerül az önkormányzatnak. Ezt lehet úgy, 
hogy aki többet dolgozik, az kap több pénzt, meg lehet úgy, hogy egységesen megemelem a 
jövedelmeket, és egységesen növekedni fognak. Ha pedig bekövetkezik az, hogy nincs akkora büdzséje 
az önkormányzatnak, akkor abból én nem tudok visszalépni. Amikor mozgó bérrel ösztönzöm a 
kollégákat a többletmunkára, akkor vissza tudok lépni, mert ha nincs annyi munka, akkor nem kell 
mozgó bért fizetnem, míg az alapbérnél nem tudok visszalépni. Minden alkalommal bármelyik 
feladatomnál azon dolgozom, hogy a munkatársak elégedettek legyenek, hogy több pénzt tudjanak 
kapni, de sehol nem támogatom azt, hogy csak azért kapjon több pénzt, mert ez a pénz kevés. Két perc 



7 

után azt fogja mondani a dolgozó, hogy továbbra is kevés ez a jövedelem, ő ebből nem tud megélni. 
Nem gondolom azt, hogy nincs igaza, mert tényleg rendkívül alacsonyak összességében ezek a 
jövedelmek. De ez egy gazdasági vállalkozás, és ennek megfelelően lehet keresni más, jobban fizető 
munkahelyeket. Ezt én maximálisan támogatom, és kísérőlevelet fogok küldeni, amibe leírom, hogy jól 
dolgozott. Fontosnak is tartom, hogy a Kft. a munkába állás folyamatának egy olyan állomása legyen, 
amit a város támogat, hiszen rengeteg közmunkást foglalkoztatunk, és nagyon sok közmunkásnak adjuk 
meg azt a lehetőséget, hogy munkavállalóként a városgazdálkodáshoz belépjen. Vannak sikereink 
abban, hogy néhányan valóban visszatértek a munka világába, és utána támogatjuk abban, hogy egy 
jobban kereső helyre, az általunk valamilyen szinten felügyelt Tisztavíz Kft-hez tudjon elmenni, ahol 
picit keményebbek a követelmények, és kicsit jobban lehet keresni. És, ha ott is megállja a helyét, akkor 
még mindig van arra ráhatásunk, hogy a DPMV Zrt. vegye fel, ahol lényegesen magasabbak a 
jövedelmek, és egy egész más ütemű munkát kell végezni. Tehát azt a fajta életpálya lehetőséget, hogy 
az utcán lévő ember, akinek nincs munkahelye, eljusson oda, hogy egy megfelelő jövedelmet biztosító, 
jó kondíciójú munkahelyhez jusson, ezt a folyamatot mi, egyeztetve a különböző cégek vezetőivel 
folyamatosan támogatjuk, és tudunk példákat mutatni, hogy hogyan tudtunk embereket eljuttatni oda, 
hogy olyan munkát végez, és olyan jövedelme van, ami számára szimpatikus. De nem tudom támogatni 
azt, hogy ha valakinek az a dolga, hogy szemetet szedjen, akkor csak azért, mert a szemétszedéssel nem 
lehet sokat keresni, emeljük a jövedelmét. Akkor vállaljon még kaszálást is, és akkor többet fog keresni, 
vagy vállaljon még multiszervízben való részvételt is, és akkor fog a jövedelme emelkedni. 
Megegyeztem a munkatársaimmal és a vezetőtársaimmal abban, hogy ha olyan multiszervíz munkát 
lehet végezni, ahol nem éri meg a lakosnak, ha a Kft. végzi el, mert mi áfát is felszámolunk, akkor a 
munkatársnak jogában áll kölcsönkérni a Kft-től az eszközöket, és joga van ahhoz az emberhez elmenni 
dolgozni, aki a szolgáltatást megrendelte a Kft-től, és magánemberként – engem nem érdekel, hogy 
milyen elszámolás rendszerben – megállapodni. Tehát van lehetősége jövedelemhez jutni. És mégis 
vannak olyan munkatársaim, akik ezzel nem élnek. Nem tervezem számukra az alapbért növelni. De, ha 
Önök utasítanak rá, természetesen megteszem. Köszönöm.  
 
Herczeg Mariann képviselő: Csatlakozni szeretnék Ügyvezető úrhoz, és még azt is el szeretném 
mondani, hogy ma Magyarországon az ember akkor tud pénzt keresni, ha dolgozik. Ez a Kft-re is igaz, 
és úgy gondolom, hogy nekünk felelősségünk van abban, hogy a közpénzből, a saját bevételeink terhére 
működő Kft. hogyan működik, ami egy gazdasági vállalkozás, és nem egy jótékonysági intézmény, de 
igyekszik az embereket tényleg visszavezetni a munkaerőpiacra. Úgy gondolom, hogy a Kft. az elmúlt 
években bebizonyította, hogy ezzel a mozgó bérrel mindenkinek van lehetősége a saját munkaideje után 
pluszmunkát vállalni, akár rendezvényeken, akár a takarítók esetében a tornacsarnokban. Akár 
pedagógiailag, akár az emberek munkára való szoktatásában vagy a munkaerőpiacra való 
visszavezetésében ez sokkal járhatóbb út, mintha az alapbéreket emelték volna meg. Úgyhogy teljesen 
tudom támogatni, amit ügyvezető úr mondott.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Akkor is azt mondom, hogy a testület szavazzon meg a 
bérfejlesztésre összeget, amelyet majd a Kft. a belátása szerint akkor fogja adni, amikor a dolgozó a 
megfelelő mennyiségű munkát elvégzi.  
 
Herczeg Mariann képviselő: Kétféle üzleti tervet tett le ügyvezető úr. Egyet, hogy ha marad minden az 
eredeti állapotban és egy másikat, hogy ha ez a vagyonátadás megtörténik. Akkor ezt meg kell 
beszélnünk, hogy a következő napirendi pontot elfogadjuk, vagy nem, hogy most melyiket fogadjuk el, 
a)-t, vagy a b)-t, mert a kettő összegben is különbözik. Illetve, hogy a pluszfejlesztés, az a 27 millió, 
még belekerül ebbe.  
 
Ács Sándor ügyvezető: A b) típusú üzleti tervben már szerepeltetjük azt, hogy valamilyen módon a 
vagyon a Kft-hez kerül. Hogy ez apporttal kerül, vagy tőkeemeléssel és vásárlással, vagy 
vagyonkezeléssel, nem befolyásolja az üzleti terv b) oszlopát, mert mindenképpen nálunk kell akkor 
elszámolni ennek a vagyonnak az amortizációját. A b) oszlop azt tartalmazza, hogy ez az aktus lezajlik 
az első negyedév környékén, és a fejlesztések az év folyamán folyamatosan kerülnek végrehajtásra.  
 
Herczeg Mariann képviselő: És abban már a 27 millió is benne van, és az amortizáció is bele van 
kalkulálva.  
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Ács Sándor ügyvezető: Igen.  
 
dr. Békássy Szabolcs alpolgármester: Ugye a személyi állományban nem tervez Ügyvezető úr 
növekedést, illetve az alapbérek fejlesztését sem tervezi? Az általunk megrendelt pluszszolgáltatások, 
amiket kifizetünk, az azokhoz használt eszközök amortizációját és működtetési költségét fedezi, illetve 
ennek okán akkor a mozgó béreket. Azt szeretném kérdezni, hogy van-e erre kapacitás, illetve a 
dolgozók részéről van-e erre igény, hogy ezeket a pluszszolgáltatásokat elvégezzék?  
 
Ács Sándor ügyvezető: A Kft. létszáma nem folyamatos. Szezonálisan változtatjuk a létszámot. 
Amikor egy kicsit nagyobb a nyári hajtás, akkor felduzzasztjuk a létszámot, amikor nincs nagy hajtás, 
akkor hagyjuk a természetes fogyást érvényesülni, és nem gondoskodunk utánpótlásról. Ezért nem kell 
nekem ahhoz személyi jellegű ráfordításban, vagy létszámban lényegesen előremennem, hogy ezeknek 
a feladatoknak megfeleljek, ha ezek a feladatok valamelyest tervezhetőek. Az éves túlórát a Munka 
Törvénykönyve behatárolja, 200 órát lehet kifizetni túlórában. Ezért él nálunk az egyösszegű 
munkautalvány, amikor megegyezünk a dolgozóval, hogy nekünk ennyit ér, neked megér-e ennyit, és ha 
igen, akkor megállapodunk, és annyit fizetünk ki érte, függetlenül attól, hogy mennyi idő alatt végezte 
el azt a feladatot. Ha nem tudjuk megbecsülni, hogy mennyi időt fog igénybe venni az a bizonyos 
többletfeladat, akkor jön a túlóra, és akkor az idejét fizetjük ki a dolgozónak, miközben figyelünk arra, 
hogy ne időtöltéssel menjen el az az idő, hanem munkavégzéssel. Tehát képesek vagyunk ezeknek a 
többletfeladatoknak megfelelni. Illetve azoknál a feladatoknál, ahol egyes feladatrészek a mi 
szakértelmünket meghaladják, alvállalkozót foglalkoztatunk. Minden alkalommal jelezzük azt, hogy 
milyen típusú munkavégzéssel fogjuk tudni elvégezni azt a feladatot, hogy a megrendelő dönteni tudjon, 
hogy ezekkel a feltételekkel kívánja-e, vagy nem elvégeztetni a Kft-vel ezt a feladatot. Ami a béreket 
illeti, ebben az évben is hajtottunk végre alapbéremeléseket. Ha semmit nem csinálnánk, akkor az a 112 
milliós bérjellegű ráfordítás, amit úgy tűnik, tartani is tudunk, 118 millió forint lenne a következő 
évben. Ami azt jelenti, hogy voltak olyan alapbérrendezések, amik a továbbgyűrűzés hatására 2 millió 
forinttal emelték meg a személyi jellegű ráfordítások összegét. Tehát csináltunk mi annak érdekében 
bérrendezéseket, hogy megfelelő színvonalú munkatársakat kapjunk. Csak azt nem szeretném, hogy 
elszaladjon velünk a ló, és utána ne tudjuk megfelelő módon ösztönözni a munka végzését.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Köszönöm szépen. Ha nincs több kérdés, ismertetem a 
határozati javaslatot, és javaslom, hogy mindjárt a 2. tehát a b) oszloppal fogadjuk el az üzleti tervet. 
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Dunavarsányi Városgazdálkodási Kft. 
jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés mellékletét képező 2016. évi üzleti tervét elfogadja. 
Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

180/2015. (XII. 15.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Dunavarsányi 
Városgazdálkodási Kft. jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés mellékletét 
képező 2016. évi üzleti tervét elfogadja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 
 

A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
2.) Javaslat ingatlan ingyenes vagyonkezelésbe adására  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: A vagyonátadás módjai több szempontból át lettek 
vizsgálva. Belső ellenőr kisasszony is elmondja az ezzel kapcsolatos véleményét, hogy a 
vagyonkezelésben gondolkodott leginkább az önkormányzat, és nem az apport lehetőségével. 
Kérem dr. Batka Brigittát, hogy adjon egy gyors összehasonlítást a két ügyletről, néhány 
mondatban foglalja össze a lényeget, hogy felelősen dönthessen a Képviselő-testület.  
 



9 

dr. Batka Brigitta belső ellenőr: Fő szempont a 2 féle döntésben az volt, hogy melyik a 
költséghatékonyabb, melyik az egyszerűbb, és melyik utal vissza jobban a felelős gazdálkodásra, 
lévén, hogy az államháztartás alrendszerében vagyunk. Költséghatékonyság szempontjából én 
mindenféleképpen a vagyonkezelést javasoltam azért, mert apport esetében áfa felszámítása 
jelentkezik, amit fő szabály szerint az államnak és az önkormányzatnak kellene fizetnie. 
Nyilvánvalóan szerződésben rendelkezhetnek arról, hogy ezt az átvevő átvállalja, és megfizeti. 
De itt egy olyan áfa fizetésről van szó, amit szerintem el lehet kerülni, vagy indokolt elkerülni. 
Ugyanis abból a szempontból, hogy a jogokat hogyan gyakorolja és a kötelezettségeket, mint 
terheket hogyan viseli, a két intézmény között nincs nagy különbség. Attól függetlenül, hogy ha 
vagyonkezelésbe adjuk, akkor a tulajdonjog nem száll át a Kft-re, viszont vagyonkezelésnél is 
lehet arról dönteni, hogy a tulajdonosi jogok gyakorlását milyen módon, milyen mértékben 
engedi át a Kft-nek. Ezért azt gondolom, hogy első körben érdemes vagyonkezelésben 
gondolkodni, hiszen a vagyon nyilvántartása, kezelése a Kft-nél fog megjelenni, ő ezzel a 
jogkörében eljárva – amit a testülettől kap – rendelkezni tud. Nyilvánvalóan meghallgatom 
másnak is a véleményét, de én ezen a véleményen vagyok. Egyre inkább az a tendencia más 
önkormányzatoknál is, hogy nem tulajdonba, hanem inkább vagyonkezelésbe adják a 
tulajdonukban lévő vagyonelemeket, mert ez egy felelősebb gazdálkodásra utal.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Köszönöm szépen. Ezt én megerősítem azzal, hogy a 
könyvvizsgálóval is beszéltem, és ugyanezeket az érveket sorakoztatta fel ő is. És megerősítette 
azt is, hogy ÁSZ mostanában pont ezeket az ügyleteket vizsgálja intenzíven, tehát a 
vagyontárgyak átadását.  
 
Ács Sándor ügyvezető: Az önkormányzat nagyobb biztonságban van akkor, ha a vagyon 
vagyonkezelésben van, még ha apportálással a Kft. tulajdonában kerülne, akkor ez a fajta 
biztonsága megszűnne az önkormányzatnak. A Kft. finanszírozásához külső forrást nem 
tervezünk igénybe venni, ahol valamilyen fedezet kell biztosítani, ezért a Kft-nek nincs szüksége 
a tulajdonosi státuszt megszerezni. Mint felelősségi és jogi helyzet teljesen kielégítő a 
vagyonkezelés, és köszönjük a lehetőséget.  
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Az apparátus részéről mi is a vagyonkezelés mellett tennénk le a 
voksot. Az apport sokkal komplikáltabb lett volna, és a vagyon tulajdonba adása hosszabb időt 
vett volna igénybe. De a vagyonkezelésbe adásnak is vannak azért olyan kritériumai, amelyek itt 
nem jelennek meg. A vagyonkezelésbe adásnak is feltétele a megfelelő vagyonleltárok 
elkészítése, és sok pénzügyi-számviteli feladat van még, mielőtt ez az aktus végbe tud menni. Ez 
egy pár nap alatt nem fog végbemenni, ezért tisztelettel javaslom a határozati javaslat a) pontját 
úgy módosítani, hogy „az Önkormányzat tulajdonát képező 3622, 3623/1 hrsz. alatt felvett, 
természetben Dunavarsány, Vörösmarty utca 147. szám alatt lévő ingatlan, forgalomképes 
vagyontárgyat az Mötv. 109. § (1) bekezdésében és a 12/2012. (VI. 13.) önkormányzati rendelet 
14. §-ában szabályozottak szerint – vagyonkezelői jog létesítésével – legkésőbb 2016. március 
31. napjáig a Dunavarsányi Városgazdálkodási Kft. részére átadja.” A határozati javaslat b) 
pontja változatlan lenne. Ez az aktus a jövő év első negyedévében végbemenne, és a 
felhatalmazásból következően ezt már nem hoznánk be a testület elé döntésre, hanem az Mötv. és 
az egyéb vonatkozó jogszabályok mentén mennének végbe a feladatok, és mikor ez végbemegy, 
akkor ügyvezető úr tájékoztatja Polgármester asszonyt és a Képviselő-testületet. Tisztelettel 
kérem, hogy ezt a határozati javaslatot támogatni szíveskedjenek. Köszönöm szépen.  
 
Ács Sándor ügyvezető: Kérem a testületet, hogy a közöttünk lévő együttműködési 
megállapodást módosítsa, amely apportról beszél, hogy a határozattal történő döntés és a 
megállapodás harmóniája meglegyen.  
 
 
 
 
 
 



10 

Gergőné Varga Tünde polgármester: Köszönöm. Ha nincs más kérdés, akkor ismertetem a 
határozati javaslatot. Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
a) az Önkormányzat tulajdonát képező 3622, 3623/1 hrsz. alatt felvett, természetben 
Dunavarsány, Vörösmarty utca 147. szám alatt lévő ingatlan, forgalomképes vagyontárgyat az 
Mötv. 109. § (1) bekezdésében és a 12/2012. (VI. 13.) önkormányzati rendelet 14. §-ában 
szabályozottak szerint – vagyonkezelői jog létesítésével – legkésőbb 2016. március 31. napjáig a 
Dunavarsányi Városgazdálkodási Kft. részére átadja.  
b) felhatalmazza a Polgármestert a vagyonkezelői szerződés aláírására, valamint a szükséges 
intézkedések megtételére. 
Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

181/2015. (XII. 15.) számú Képviselő-testületi határozat 
 
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  

a) az Önkormányzat tulajdonát képező 3622, 3623/1 hrsz. alatt felvett, természetben 
Dunavarsány, Vörösmarty utca 147. szám alatt lévő ingatlan, forgalomképes 
vagyontárgyat az Mötv. 109. § (1) bekezdésében és a 12/2012. (VI. 13.) 
önkormányzati rendelet 14. §-ában szabályozottak szerint – vagyonkezelői jog 
létesítésével – legkésőbb 2016. március 31. napjáig  a Dunavarsányi 
Városgazdálkodási Kft. részére átadja.  

b) felhatalmazza a Polgármestert a vagyonkezelői szerződés aláírására, valamint a 
szükséges intézkedések megtételére. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
3. Javaslat az Önkormányzat 2015. évi költségvetéséről szóló 1/2015. (II. 11.) önkormányzati 
rendelet módosítására 
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Az előző költségvetés módosítás egy hónappal ezelőtt volt, az 
azóta történt változásokat rögzíti ez a módosítás, ezeket vezette át a gazdasági osztály, és ezeket 
terjesztjük most a testület elé. Van-e hozzászólás, vélemény? /Nem hangzik el hozzászólás./ Szavazásra 
bocsátom a rendeletet.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal megalkotja:  
 
az Önkormányzat 2015. évi költségvetéséről szóló 1/2015. (II. 11.) önkormányzati rendelet 
módosításáról szóló 17/2015. (XII. 16.) önkormányzati rendeletét.  
 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
4. Javaslat a talajterhelési díjról szóló 10/2012. (V. 16.) önkormányzati rendelet módosítására 
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Néhány évvel ezelőtt a talajterhelési díj köbméterárát 10-
szeresére emelték fel, akiknél a szennyvízkiépítés nem történt meg, bár a lehetőségük megvolt rá. 
Ezeknél a családoknál ez olyan többletköltséget jelentett, hogy nem képesek befizetni ezeket a magas 
összegeket. Ennek az orvoslását próbáltuk meg ezzel a rendeletmódosítással, megpróbálva könnyíteni a 
családok terhein.  
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző néhány mondatban összefoglalja a rendeletmódosítás lényegét, és felsorolja a 
mentességi köröket, valamint a mentességi körök beemelésének okait.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Köszönjük szépen. Szavazásra bocsátom a rendelettervezetet.  
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A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal megalkotja:  
 
a talajterhelési díjról szóló 10/2012. (V. 16.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló 18/2015. 
(XII. 16.) önkormányzati rendeletét.  
 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
5) Javaslat a Dunavarsányi Közös Önkormányzati Hivatalban foglalkoztatott köztisztviselők 
2016. évi illetménykiegészítéséről szóló önkormányzati rendelet megalkotására 
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: A 2014. évben a Képviselő-testület Pénzügyi, Jogi és Ügyrendi 
Bizottsága javasolta, hogy vizsgáljuk felül a köztisztviselők illetménykiegészítését, mely évek óta 
ugyanabban a százalékban került kifizetésre. Mivel az illetményalapot sem változtatja a kormány 2008. 
óta, ezért tavaly január 1-jétől a Képviselő-testület megemelte a köztisztviselők illetménykiegészítését. 
Ezt minden évben újra meg kell szavaznia a testületnek, amennyiben továbbra is egyetért ezzel. 
Javaslom a rendeletmódosítást a Képviselő-testületnek ugyanazzal a mértékkel, mint a tavalyi évben.  
 
dr. Csobolyó Eszter képviselő: A Pénzügyi, Jogi és Ügyrendi Bizottság megtárgyalta, és a jogi 
feltételek adottak a rendeletmódosításhoz. Tisztelettel kérjük Jegyző urat, mint a munkáltatói jogok 
gyakorlóját, hogy mondja el véleményét a 2016. évi illetménykiegészítéssel kapcsolatban. 
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Az előterjesztés tükrözi a véleményemet, és tisztelettel kérem, hogy 
támogassák ennek az új rendeletnek a megalkotását, mert az ide vonatkozó jogszabály szerint ezt évente 
kell megtenni, újra és újra. Ez egy paralel rendelet, hiszen a közös önkormányzati hivatali formából 
következik, hogy egy tartalmában hasonló rendeletet meg kell alkotnia a majosházi testületnek is. Én 
úgy érzem, hogy az apparátus az elvárásoknak megfelelően teljesített. Minden szervezet működésében 
hibák és hiátusok néha adódnak. Voltak ellenőrzéseink a közelmúltban is, a hatósági jogalkalmazások 
területén, és azok vizsgálati jelentését várjuk. Tisztelettel jelentem, hogy apró, inkább formai jellegű 
hiányosságokat tártak fel az ellenőrzést végzők, de érdemi hibát nem találtak. Az a tény önmagában, 
hogy a Képviselő-testületnek nincsen tudomása olyan jellegű ügyekről, hogy megjelennének tömegével 
olyan panaszok, amik a hatósági jogalkalmazó tevékenységet kifogásolnák, igazolja, hogy jól végzik a 
kollégáink a munkájukat. Azt tudni kell, hogy a tevékenységnek nagyon kicsi része az, ami a Képviselő-
testület kiszolgálásához kapcsolódik, a többiről, ami a munka 70-80 %-át teszi ki, és csak akkor 
szembesül vele a testület, ha ezekkel kapcsolatban valamilyen panasz formájában megkeresik a 
képviselőket a lakosok, vagy bejönnek Polgármester asszonyhoz. Azt tudom, hogy 2008 óta ezek a 
problémák lecsökkentek, gyakorlatilag megszűntek. Ezért merem kérni, hogy támogassák Polgármester 
asszony javaslatát és alkossák meg ezt a rendeletet. Köszönöm szépen.  
 
Surányi Tibor képviselő: Ezzel kapcsolatban kérdezem, hogy van-e lehetőség a képviselők, mint az 
állami szolgálatban résztvevők tiszteletdíjának hasonló módon, vagy ugyanezen rendeletben való 
emelésére?  
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Köszönöm a kérdést. Különböző jogszabályokról beszélünk. A képviselői 
tiszteletdíjakra vonatkozóan külön rendelet van, amit értelemszerűen lehet módosítani. De ha ez 
aktuális, akkor úgyis elő fog kerülni, és meg fogjuk vizsgálni.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Szavazásra bocsátom a rendelettervezetet.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal megalkotja:  
 
a Dunavarsányi Közös Önkormányzati Hivatalban foglalkoztatott köztisztviselők 2016. évi 
illetménykiegészítéséről szóló 19/2015. (XII. 16.) önkormányzati rendeletét.  
 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
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6.) Javaslat Dunavarsány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2016. évi 
munkatervének megalkotására, valamint a közmeghallgatás időpontjának meghatározására  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: A Képviselő-testületnek minden évben ilyenkor feladata 
elfogadni a Munkatervet, amelyben rögzítjük a rendes Képviselő-testületi üléseink kötelező napirendi 
pontjait, melyek évről évre visszatérő feladatok, és ezen kívül meghatározzuk a közmeghallgatások 
időpontjait. Egy közmeghallgatás lesz a Művelődési házban, március 8-án, egy pedig a Petőfi Klubban, 
szeptember 6-án. Van-e valakinek hozzászólása?  
 
Keresztesi Balázs alpolgármester: Elírásokra szeretném felhívni a képviselők figyelmét. A februári 
időpontban a 2. és 3. napirendi pontnál az előterjesztés leadási határideje: 2015. január 26. Ezt javítani 
kell értelemszerűen 2016. január 26-ra. Illetve ugyanitt a 7-8-9. pontban benne maradt a 2015, amit 
javítani kell 2016-ra.  
 
Száger Gyula képviselő: Surányi Tibor képviselő úr a bizottsági ülésen megjegyezte, hogy a márciusi 
közmeghallgatás pont nőnapra esik, és csak szólok, hogy ezt ne felejtsük el.  
 
Surányi Tibor képviselő: Az utolsó lap 7. pontjában a Rendezvényprogrammal kapcsolatban mondom, 
hogy tavaly a rendezvényegyeztetésnél vélelmeztem, hogy a karácsonyi időszakban lévő, varsányi 
énekcsoportok által önállóan szervezett programok esetében – mert a mostani program szervezője is a 
Mollissima volt – ez a nap a városi rendezvényeknél nem kerül megemlítésre. Se az újságban nincs 
benne, se a Művelődési ház meghívójában, hogy a Mollissima 13-án este 6 órakor karácsonyi koncertet 
tart, vendégkórusokkal. Én azt kérném, hogy ez legyen koordinálva, és legyen benne a 
rendezvénytervben.  
 
dr. Kun Lászlóné intézményvezető: Nem a Mollissima rendezte a koncertet, hanem a Művelődési 
Ház. A Mollissima csak egy volt a fellépők között, de a szervezéshez, rendezéshez nem volt köze, és 
megjelent az újságban, hogy kik lépnek fel ezen az esten. A nagy plakáton esetleg azt a hibát elkövettük, 
hogy ki volt emelve nagybetűvel, hogy a délelőtti programot a Baptista Szeretetszolgálat rendezi, és ez 
egy délutáni program volt.  
 
Surányi Tibor képviselő: Nekem, mint varsányinak sokkal fontosabb a helyi csoportok neveinek 
megjelenítése, ha már egész ősszel készülnek rengeteg munkával.  
 
dr. Kun Lászlóné intézményvezető: Fenn volt a hirdetőtáblán, csak nem az volt nagyobb betűvel 
szedve.  
 
Surányi Tibor képviselő: Itt a levél: „17.30-kor Adventi hangverseny, helyi csoportok előadásában” Ez 
van beleírva.  
 
dr. Kun Lászlóné intézményvezető: Képviselő úr újságból is tájékozódhat, de természetesen 
akceptáljuk, és jövőre figyelünk erre, és még nagyobb betűkkel kiírjuk a fellépőket.  
 
Herczeg Mariann képviselő: Ha a köznek tartjuk a közmeghallgatást, akkor ez a délután 5 órai időpont 
nem korai?  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Igazából erre vonatkozóan nem kapok negatív visszajelzést. 
Még soha nem mondta senki, hogy korai az időpont. Ha nincs több kérdés, hozzászólás, akkor 
ismertetem a határozati javaslatot: Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
Képviselő-testület 2016. évi Munkatervét a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés melléklete 
szerinti tartalommal az említett módosítással elfogadja. Kérem a képviselők szavazását.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
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182/2015. (XII. 15.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Képviselő-testület 2016. 
évi Munkatervét a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés melléklete szerinti 
tartalommal az említett módosítással elfogadja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
7.) Javaslat 2016. évi Rendezvénytervek jóváhagyására  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: A rendezvénytervünk most már a Petőfi Művelődési Házzal 
karöltve készült, és kiosztásra került egy kiegészítés is. Mindenki átnézte, a Humánpolitikai Bizottság 
tárgyalta és elfogadta ezekkel a programokkal.  
 
Mekler Andrea képviselő: Azzal a kiegészítéssel, hogy a Tornaünnepély kerüljön be a programok 
közé.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Igen, köszönöm. A Dunavarsányi Napok keretein belül, június 
4-én.  
 
Herczeg Mariann képviselő: A jövőre vonatkozóan lehet-e egy olyan kérésem, hogy az Adventi 
Hangversenyt közvetlenül a Karácsony előtti időszakra tegyük be? Ne 10-e környékére essen. Tőlem ma 
is megkérdezték, hogy mikor lesz a hangverseny, és azt kellett mondanom, hogy már volt.  
 
dr. Kun Lászlóné intézményvezető: Ez kb. 30 éves gyakorlat, hogy ez mindig a 3. adventi vasárnapon 
van. A negyedik már a Karácsony.  
 
Herczeg Mariann képviselő: Szóval azzal van összefüggésben? Értem.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Én is bíztatok mindenkit, hogy a 4. gyertyagyújtásra menjen el.  
 
Kun László képviselő: A bizottsági ülésen elhangzott egy olyan kérés, hogy a Dunavarsányban 
működő civil szervezetek próbáljanak meg egy picit jobban együtt dolgozni, és ne egymás ellen. Mert 
nyilván nem ez a szándék, de sokszor úgy tűnik, mintha ez lenne, mert nagyon sok rendezvény fedi 
egymást. Ennek megoldására voltak javaslatok a bizottsági ülésen, hogy akár egy kerekasztal 
beszélgetés legyen, vagy a Soli Deo Közösségi Ház, a Petőfi Klub, az Iskola és a Petőfi Művelődési Ház 
vezetői üljenek le, és amennyire lehet, próbáljanak meg úgy tervezni előre, hogy egymás rendezvényeit 
lehetőleg ne keresztezzék. És ha lehet, akkor a Művelődési Házat tekintsük a város 
rendezvényszolgáltatói központjának, vagy főszervezőnek, és az legyen a fő vonal, és a köré 
próbáljanak meg alkalmazkodni az egyéb szervezetek. Ezt szeretném kérni, hogy mindannyian erre 
törekedjünk. És nyilván a Művelődési Ház is arra fog törekedni, hogy ne legyen ütközés.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Ez nagyon jó felvetés, csak ezért még tenni kell. Mert az, hogy 
itt mi most ezt megbeszéljük, abszolút nem elég. Meg kell találni azt a fórumot, amiben a civil 
szervezetek vezetőit egy ilyen munkaprogram kialakítására sarkalljuk.  
 
Keresztesi Balázs alpolgármester. A Humánpolitikai Bizottság ülésén abban maradt Elnök úr és 
Igazgató asszony, hogy valamikor január elején ez a kerekasztal megbeszélés Igazgató asszony 
gesztorálásával meg fog történni, és akkor kibeszélik, hogy mikor, milyen programok vannak, hogy 
mindenki tudja úgy kialakítani a maga programjait, hogy a lehető legkevesebb átfedés legyen.  
 
Herczeg Mariann képviselő: Régen bevett gyakorlat volt egy rendezvénynaptár készíttetése.  
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Kun László képviselő: Igen, mert akkor mindenki látja, hogy mikor, milyen rendezvény van, és a civil 
szervezetek vezetői tudnak ahhoz alkalmazkodni, úgyhogy a felvetés szerintem nagyon jó, meg lehet 
próbálni.  
 
Surányi Tibor képviselő: Költséghatékonyság céljából a Művelődési Ház és az Önkormányzat 
weboldalára is ki lehetne tenni ugyanezt a rendezvénynaptárt.  
 
Herczeg Mariann képviselő: Vagy egy újságbetétként a Dunavarsányi Napló mellékleteként 
megjelentetni.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Javasolnám, hogy legközelebb ezt ilyenkor év végén ejtsük 
meg, bármennyire is sok ilyenkor a tennivaló. Nem csak azoknak van programjuk, akiknek úgymond 
van „házuk”, hanem egyéb szervezeteknek is. Vagy itt van pl. a Banyabál, ami már nem fog bekerülni 
sehova, ha januárban van ez az egyeztetés, mert az január végén lesz. Bár volt idő, amikor kb. 10 civil 
szervezet rendezett ebben az időszakban bált, de aztán ez ellaposodott. 
 
Keresztesi Balázs alpolgármester: A Dunavarsányi Naplóban minden évben, januárban megjelenik a 
Képviselő-testület Munkaterve is, illetve az önkormányzat Rendezvényterve is. Olvassuk a 
Dunavarsányi Naplót!  
 
Surányi Tibor képviselő: Egy olyan linket kellene kitenni a weboldalra, hogy „Rendezvények”.  
 
Keresztesi Balázs alpolgármester: Ez megoldható, minden további nélkül.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Ismertetem a határozati javaslatot: Dunavarsány Város 
Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) Dunavarsány Város Önkormányzata 2016. évre vonatkozó, jelen határozat meghozatalát segítő 
előterjesztés melléklete szerinti Rendezvényprogramját az említett módosítással és 
b) a Petőfi Művelődési Ház és Könyvtár 2016. évre vonatkozó, jelen határozat meghozatalát segítő 
előterjesztés melléklete szerinti Rendezvénytervét elfogadja. 
Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

183/2015. (XII. 15.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) Dunavarsány Város Önkormányzata 2016. évre vonatkozó, jelen határozat 

meghozatalát segítő előterjesztés melléklete szerinti Rendezvényprogramját az 
említett módosítással és 

b) a Petőfi Művelődési Ház és Könyvtár 2016. évre vonatkozó, jelen határozat 
meghozatalát segítő előterjesztés melléklete szerinti Rendezvénytervét elfogadja. 

 
Határidő:  azonnal 
Felelős: Intézményvezető 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
8.) Javaslat a Dunavarsány Város Önkormányzat Petőfi Művelődési Ház és Könyvtár 2016. évi 
Munkatervének jóváhagyására  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Ebben a munkatervben költségvetés is szerepel, és mint olyat, 
ennek a napirendi pontnak a keretein belül a testület költségvetést nem fogadhat el. Itt kimondottan csak 
a programokról essék szó. A konkrét számokat majd a költségvetés tervezésénél kérjük Igazgató 
asszonytól.  
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dr. Kun Lászlóné képviselő: A csoportok munkatervét mellékeltem a saját munkatervemhez.  Ők így 
adták be számokkal együtt, és én egy az egyben azt emeltem be a munkatervünkbe.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Rendben, de én akkor is azt javaslom a testületnek, hogy csak 
és kizárólag a programokat fogadjuk el, számadatok nélkül, és a jégpályára vonatkozó kiegészítéssel 
együtt. Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Petőfi Művelődési Ház és 
Könyvtár 2016. évre vonatkozó, jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés melléklete szerinti 
Munkatervét az említett kiegészítéssel elfogadja. Aki ezzel egyetért, szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

184/2015. (XII. 15.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Petőfi Művelődési Ház és 
Könyvtár 2016. évre vonatkozó, jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 
melléklete szerinti Munkatervét az említett kiegészítéssel elfogadja. 
 
Határidő:  azonnal 
Felelős: Intézményvezető 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
9.) Javaslat a Dunavarsány Város Önkormányzat Weöres Sándor Óvoda pedagógiai-szakmai 
munkájának értékeléséhez szükséges szempontok meghatározására 
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Belső ellenőr kisasszony állította össze az értékelési 
szempontokat, a tőle megszokott alapossággal és precizitással, és kérem a Képviselő-testületet, hogy 
fogadja el. Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Weöres Sándor Óvoda 
pedagógiai-szakmai munka fenntartói értékelésének szempontjait és menetét a jelen határozat 
meghozatalát segítő előterjesztés melléklete szerinti tartalommal elfogadja, és felkéri a Polgármestert, 
hogy az értékelésről készülő jelentést terjessze a Képviselő-testület elé. Aki ezzel egyetért, kérem, 
szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

185/2015. (XII. 15.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Weöres Sándor Óvoda 
pedagógiai-szakmai munka fenntartói értékelésének szempontjait és menetét a jelen 
határozat meghozatalát segítő előterjesztés melléklete szerinti tartalommal elfogadja, és 
felkéri a Polgármestert, hogy az értékelésről készülő jelentést terjessze a Képviselő-testület 
elé. 
 
Határidő: azonnal és folyamatos 
Felelős: Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
10.) Javaslat kincstárjegyek vásárlására  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Arra szeretném kérni a testületet, hogy amennyiben a 
bevételeink december hónapban bejönnek, és azt lehet látni, hogy ebből tudunk lekötni, akkor kérem, 
hogy hatalmazzon fel engem, hogy kincstárjegyek vásárlása érdekében intézkedjek, nyilván úgy, hogy 
az önkormányzat költségvetése ne sérüljön. Átvizsgálva és megnézve a likviditási tervünket, ennyi 
pénzről pillanatnyilag le tudunk mondani, illetve be tudjuk tenni takarékba, illetve kincstárjegyet tudunk 
érte vásárolni. 90 %-osra kell feltölteniük a cégeknek az iparűzési adójukat, és ilyenkor még nem lehet 
pontosan kiszámítani, hogy mennyi lesz ez az összeg, ezért nem tudunk pontos összeget meghatározni.  
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Herczeg Mariann képviselő: Ez ugye olyan kincstárjegy, hogy ha problémánk van, akkor felbontható?  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Igen.  
 
Vágó Istvánné gazdasági osztályvezető: Mindig csinálunk likviditási tervet. Ha ezt most lekötjük, 
akkor márciusban még hagyjuk, mert márciusban jön még adóbevétel a fejlesztéseink fedezetére, amik 
általában májusban indulnak.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Ismertetem a határozati javaslatot: Dunavarsány Város 
Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza Gergőné Varga Tünde polgármestert, hogy 
amennyiben az Önkormányzat likviditási helyzete a törvényes feladatellátást és a működést nem 
veszélyezteti, úgy maximum 300 millió forint értékben kincstárjegyek vásárlását kezdeményezze, és a 
szükséges intézkedéseket megtegye. Aki a határozati javaslatot elfogadja, kérem, kézfelemeléssel 
szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

186/2015. (XII. 15.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza Gergőné 
Varga Tünde polgármestert, hogy amennyiben az Önkormányzat likviditási helyzete a 
törvényes feladatellátást és a működést nem veszélyezteti, úgy maximum 300 millió 
forint értékben kincstárjegyek vásárlását kezdeményezze, és a szükséges intézkedéseket 
megtegye. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
11.) Javaslat folyószámlahitel meghosszabbítására  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Ez a téma is minden évben ilyenkor kerül terítékre. 50 milliós 
folyószámlahitele van az önkormányzatnak, amit egészen idáig szinte alig használtunk. Áprilisban volt 
egy kis időszak, amikor használtuk. Szeretnénk, ha ez biztonsági tartalékként továbbra is működne, és 
ott lenne mögöttünk. Úgyhogy kérem a Képviselő-testületet, hogy fogadja el a határozati javaslatot.  
 
Száger Gyula képviselő: Ennek az 50 millió forintnak mennyi a kezelési költsége?  
 
Vágó Istvánné gazdasági osztályvezető: Nagyon minimális addig, amíg nem használjuk fel. Ha 
használjuk, akkor onnan kezdve 3 havi bubor, plusz 1-2 százalék.  
 
Surányi Tibor képviselő: Szükséges ekkora mértéket fenntartani? Indokolt az 50 millió? 
 
Vágó Istvánné gazdasági osztályvezető: Igen. Ez az az összeg, ami már egy ekkora költségvetésű 
önkormányzatnál szükséges.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Szavazhatunk? Dunavarsány Város Önkormányzatának 
Képviselő-testülete 
a) az OTP Bank Nyrt-től történő folyószámlahitel felvételéről dönt.  
b) a hitel futamidejét 2016. január 4-től 2016. december 21-ig, a rendelkezésre tartott összeget 
legfeljebb 50.000.000 Ft-ban határozza meg. 
c) figyelembe véve a mindenkor hatályos államháztartási jogszabályokat, a hitel és járulékai 
visszafizetésének biztosítékául felajánlja az Önkormányzat saját bevételeit.  



17 

d) kötelezettséget vállal arra, hogy a hitel-visszafizetés időtartama alatt a kért hitelt és járulékait a 
futamidő éveiben – a felhalmozási és tőke jellegű kiadásokat megelőzően – a költségvetésébe betervezi 
és jóváhagyja, illetve költségvetési előirányzat módosításai során figyelembe veszi. 
e) felhatalmazza a Polgármestert, hogy a fenti hitelre vonatkozóan az OTP Bank Nyrt-nél eljárjon, 
az ügylet egyéb feltételeiben megállapodjon, és a szerződést aláírja az Önkormányzat képviseletében. 
Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

187/2015. (XII. 15.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) az OTP Bank Nyrt-től történő folyószámlahitel felvételéről dönt.  
b) a hitel futamidejét 2016. január 4-től 2016. december 21-ig, a rendelkezésre tartott 

összeget legfeljebb 50.000.000 Ft-ban határozza meg. 
c) figyelembe véve a mindenkor hatályos államháztartási jogszabályokat, a hitel és 

járulékai visszafizetésének biztosítékául felajánlja az Önkormányzat saját 
bevételeit.  

d) kötelezettséget vállal arra, hogy a hitel-visszafizetés időtartama alatt a kért hitelt és 
járulékait a futamidő éveiben – a felhalmozási és tőke jellegű kiadásokat 
megelőzően – a költségvetésébe betervezi és jóváhagyja, illetve költségvetési 
előirányzat módosításai során figyelembe veszi. 

e) felhatalmazza a Polgármestert, hogy a fenti hitelre vonatkozóan az OTP Bank 
Nyrt-nél eljárjon, az ügylet egyéb feltételeiben megállapodjon, és a szerződést 
aláírja az Önkormányzat képviseletében. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
12.) Javaslat a Lakihegy Rádió Műsorszolgáltató Bt-vel új elektronikus médiaszolgáltatási 
szerződés megkötésére  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Köszöntjük ügyvezető urat. A Lakihegy Rádió szerződését 
tavaly módosítottuk. Az idénre – ügyvezető úrral megbeszélve – ugyanazokat a feltételekkel, 
ugyanazzal az összeggel megkötnénk újra a szerződést, egyéves időtartammal.  
 
Surányi Tibor képviselő: Azt szeretném kérdezni ügyvezető úrtól, hogy a helyi érdekeltségű témákban 
elhangzott riportok hanganyagát az önkormányzat, vagy a Művelődési ház nem kaphatná-e meg?  
 
dr. Szilvay Balázs ügyvezető: A Lakihegy Rádió honlapjára felkerülnek mind a hírek, mind pedig a 
hozzá kapcsolódó hanganyagok, mint azok a hírműsorok is, amelyek nem kizárólag Dunavarsányról 
készülnek, de az erről a településről készült hanganyagokat is magukban foglalják. Eddig ilyen jellegű 
kérés nem volt. Ha ezt így külön DVD-re vagy valahogy máshogy, bármilyen adathordozóra 
kigyűjtenénk, azt végig kell gondolni, hogy ez milyen háttérmunkát igényel. Valamit ki lehet rá 
természetesen találni. Megfontoljuk a kérést és igyekszünk ennek megfelelni. Kérdésem az, hogy csak a 
hanganyagokra vonatkozik-e a kérés, vagy a településről szóló hírekre is?  
 
Surányi Tibor képviselő: Úgy gondolom, hogy minden, ami Dunavarsánnyal kapcsolatos hír, és 
esetleg a személyes beszélgetéseket. Nem is muszáj adathordozóra, csak esetleg elektronikus formában 
átküldeni.  
 
dr. Szilvay Balázs ügyvezető: Jó, rendben, megpróbáljuk akkor az összest. Szerintem nincs akadálya, 
januártól beiktatjuk a munkarendbe.  
 
Surányi Tibor képviselő: Ez az év elveszett?  
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dr. Szilvay Balázs ügyvezető: Azért ezt az évet visszamenőlegesen 12 hónapra feldolgozni nehéz 
feladat lenne. És akkor adódhat a kérdés, hogy miért ezt az évet, és miért nem az elmúlt 5-öt, 6-ot, 
hiszen 2010 óta vagyunk együttműködésben a várossal. Az egész évre szükség lenne, tehát 2015. január 
1-jétől december 31-éig?  
 
Surányi Tibor képviselő: Esetleg az ehhez a testülethez köthető időszakra vonatkozóan.  
 
dr. Szilvay Balázs ügyvezető: Erre most így ígéretet tenni nem mernék. De ha a Képviselő-testület 
megszavazza a bizalmat, akkor az új munkarendünkbe – ezt én itt meg tudom ígérni – beiktatjuk, és ezt 
havonta dokumentálva elküldjük. A 2015-ös évet meg elkezdjük feldolgozni, de arra most nem ígérek 
határidőt. Reméljük, hogy minden megvan még a szerveren is, és ki tudjuk válogatni, mert ezek 
visszamenőleg komoly utómunkát is igényelnek. Mert alapesetben a szerverünk csak 60 napig tárolja a 
nyers alapanyagokat. Ezeket már csak az elhangzott műsorokból újra kivágva, újra szerkesztve tudjuk 
dokumentálni. Erre 2-3 hónapnyi idő biztos szükséges. Pluszmunkában megcsináljuk.  
 
Száger Gyula képviselő: Szóval akkor nem emeljük az összeget ezért. Vagy majd később 
gondolkodunk ezen?  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Majd az kifizeti, aki kérte.  
 
Száger Gyula képviselő: A Városgazdálkodási Kft-nél is így van, ahogy adunk pluszmunkát, 
emelkedik a kifizetés összege is.  
 
dr. Szilvay Balázs igazgató: Azért mondtam, hogy ha van ilyen dokumentáció igény, ez nem okoz 
különösebb problémát. Az idei évre mondtam azt, hogy az egy nagyobb pluszfeladat, de tekintettel a 
sokéves együttműködésre és a szerződéshosszabbításra, el fogjuk végezni, és eleget teszünk a kérésnek.  
 
Surányi Tibor képviselő: Köszönjük szépen.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Ismertetem a határozati javaslatot: Dunavarsány Város 
Önkormányzatának Képviselő-testülete saját részéről elfogadja a jelen határozat meghozatalát segítő 
előterjesztés 1. számú melléklete szerinti elektronikus médiaszolgáltatási szerződést, amely a Lakihegy 
Rádió Műsorszolgáltató Bt-vel kerül megkötésre 2016. január 1-jétől 1 éves határozott időtartamra, havi 
150.000 Ft + Áfa összegért, és felhatalmazza a Polgármestert a szerződés aláírására. Aki ezzel egyetért, 
kézfelemeléssel jelezze.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

188/2015. (XII. 15.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete saját részéről elfogadja a 
jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 1. számú melléklete szerinti elektronikus 
médiaszolgáltatási szerződést, amely a Lakihegy Rádió Műsorszolgáltató Bt-vel kerül 
megkötésre 2016. január 1-jétől 1 éves határozott időtartamra, havi 150.000 Ft + Áfa 
összegért, és felhatalmazza a Polgármestert a szerződés aláírására. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
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13.) Javaslat a III. számú felnőtt háziorvosi körzet működéséhez szakszemélyzet biztosítására  
 
dr. Békássy Szabolcs alpolgármester: Az elmúlt testületi ülésen elfogadtuk azt a szerződést, amit 
osztályvezető úrék az OTH-hoz is elvittek, és várjuk, hogy a felettes szervek aláírják. A fiatal doktornő 
is bemutatkozott már az egészségügyi kerekasztal beszélgetés keretében. Bízunk benne, hogy március 1-
jétől ezt a feladatot el tudja látni. Ezen feladatellátás kapcsán a mi önkormányzatunkra hárul a rendelő 
felszerelésének és a szakszemélyzet biztosításának kötelezettsége. Osztályvezető úrral, illetve Jegyző 
úrral meghallgattuk a kolléganőt, aki szakmai téren megfelel az elvárásainknak. Február 1-jétől 
alkalmazásunkba kerül. Az én rendelőmben a feladatokat betanulja, és március 1-jétől fogja önállóan 
ellátni a szakfeladatokat. Március 1-jéig kell, hogy biztosítsuk a rendelőben a minimum eszközöket is. 
Illetve szerződésben foglaltak alapján az OTH-tól havi 570 ezer forint összeget fogunk kapni, amivel a 
rendelő felszerelésével kapcsolatos amortizációs költségeket és az ápolónő bérének a költségeit kell 
fedeznünk. Reméljük ez az összeg elegendő lesz erre.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Ez egy közalkalmazotti jogviszony lesz.  
 
Surányi Tibor képviselő: Schäffer doktor úr rendelőjének a felszereléséből nem alkalmas semmi 
megvásárlásra?  
 
dr. Békássy Szabolcs alpolgármester: Schäffer doktor úr is magánvállalkozásban látta el ezt a 
tevékenységet. Jelenleg a rendelőjében néhány szekrény áll rendelkezésre, amit természetesen 
megvásárolhatunk. Úgy gondolom, ha egy orvos visszavonul a hivatásának gyakorlásától, akkor a 
műszereket megőrzi saját magának. Nem hinném, hogy jó szívvel megválna a doktor úr az EKG 
készülékétől, vagy a fonendoszkópjától, amivel évekig vagy évtizedekig dolgozott. A nagyobb tárgyi 
eszközökkel kapcsolatban, mint íróasztal, szekrény, pedig majd a Hivatal segítségét kérem.  
 
Herczeg Mariann képviselő: Aki vállalkozásban dolgozik, annál mindenhol így van. Nem emlékszem, 
hogy annak idején ő mibe ment bele. Nem volt más, csak egy üres szoba, vagy helyiség?  
 
dr. Békássy Szabolcs alpolgármester: Lényegében igen. Tehát amikor az új egészségház felépült, 
akkor egy csupasz rendelőt kaptak a vállalkozó orvosok, akik már úgy kerültek oda, hogy önálló 
praxisjoggal rendelkeztek. Személy szerint én nem, mert én akkor az OALI kötelékében voltam, és én 
egy önkormányzat által felszerelt rendelőben dolgozhattam.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Köszönöm szépen. Ismertetem a határozati javaslatot: 
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) 2016. február 1-jével létrehoz 1 fő közalkalmazotti státuszt, 
b) Cserkúti Jánosnét (szül. Madák Mónika) 2300 Ráckeve, Gábor Áron u. 46., C/1. szám alatti 
lakost 2016. február 1-jétől határozatlan időre kinevezi Dunavarsány Város Önkormányzat 
közalkalmazottjává körzeti ápoló (asszisztens) munkakörben, és illetményét bruttó 140.000 Ft-ban 
határozza meg. 
c) felkéri a Polgármestert, hogy a közalkalmazotti jogviszonnyal kapcsolatos munkáltatói 
intézkedéseket tegye meg. 
Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

189/2015. (XII. 15.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) 2016. február 1-jével létrehoz 1 fő közalkalmazotti státuszt, 
b) Cserkúti Jánosnét (szül. Madák Mónika) 2300 Ráckeve, Gábor Áron u. 46., C/1. 

szám alatti lakost 2016. február 1-jétől határozatlan időre kinevezi Dunavarsány 
Város Önkormányzat közalkalmazottjává körzeti ápoló (asszisztens) munkakörben, 
és illetményét bruttó 140.000 Ft-ban határozza meg. 

c) felkéri a Polgármestert, hogy a közalkalmazotti jogviszonnyal kapcsolatos 
munkáltatói intézkedéseket tegye meg. 
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Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
14.) Javaslat méhnyakrákszűrés biztosítására  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Az idén, kísérleti jelleggel beindult itt nálunk is ez a 
szolgáltatás. Fonyóné Tóth Cecília elvégezte a továbbképzést, és el is végezte a szűrést városunkban. 
Hetvenegynéhány hölgy ment el a szűrésre. Ez egy nagyon jó statisztika, ezért szeretnénk folytatni. Ezt 
a jövőre vonatkozóan is szeretném, ha megszavazná a Képviselő-testület, amire egymillió forint 
előirányzatot javaslok a jövő évi költségvetésbe betervezni.  
 
dr. Békássy Szabolcs alpolgármester: Az egymillió forintos előirányzat, az egy biztonsági keret, ami 
nagy valószínűséggel nem kerül felhasználásra, hiszen az ezzel kapcsolatos tevékenységet is fizeti az 
OEP. Megkötésre kerül egy szerződés egyrészt az OEP-pel, másrészt egy magánlaboratóriummal, aki a 
minták elemzését végzi. A védőnő csak a kenetlevételt végzi el, és a laboratóriumot is az OEP fizeti.  
 
Herczeg Mariann képviselő: Mi a védőnőnek fizetjük a megbízási díjat, vagy azt is az OEP fizeti? 
 
dr. Békássy Szabolcs alpolgármester: A védőnőnek fizetjük a megbízási díjat, az OEP által 
számunkra átadott költségkeret terhére.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Köszönöm szépen. Ha nincs több hozzászólás, ismertetem a 
határozati javaslatot. Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
a) bekapcsolódik a szervezett méhnyakrákszűrés folyamatába és biztosítja a dunavarsányi lakosok 
részére a népegészségügyi programban meghatározott kritériumok figyelembevételével a 
méhnyakrákszűrő vizsgálaton való részvételt. 
b) az a) pont szerinti vizsgálatok dologi kiadásaira a 2016. évi költségvetésében 1.000.000.-Ft összegű 
előirányzatot biztosít. 
c) az a) pont szerinti feladatok ellátásával 2016. január 1. napjával megbízza 1 év határozott időre 
Fonyóné Tóth Cecília védőnőt nettó 100.000,-Ft/félév megbízási díj ellenében. 
d) felhatalmazza a Polgármestert a c) pont szerinti megbízási szerződés aláírására és az egyéb 
szükséges intézkedések megtételére. 
Aki egyetért a határozati javaslattal, kérem, kézfelemeléssel jelezze.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

190/2015. (XII. 15.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
a) bekapcsolódik a szervezett méhnyakrákszűrés folyamatába és biztosítja a 

dunavarsányi lakosok részére a népegészségügyi programban meghatározott 
kritériumok figyelembevételével a méhnyakrákszűrő vizsgálaton való részvételt. 

b) az a) pont szerinti vizsgálatok dologi kiadásaira a 2016. évi költségvetésében 
1.000.000.-Ft összegű előirányzatot biztosít. 

c) az a) pont szerinti feladatok ellátásával 2016. január 1. napjával megbízza 1 év 
határozott időre Fonyóné Tóth Cecília védőnőt nettó 100.000,-Ft/félév megbízási 
díj ellenében. 

d) felhatalmazza a Polgármestert a c) pont szerinti megbízási szerződés aláírására és 
az egyéb szükséges intézkedések megtételére. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
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15.) Javaslat a Medical-Provisor Kft-vel kötött vállalkozási szerződés módosítására  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Köszöntjük ügyvezető urat. A bizottságok tárgyalták a 
napirendi pontot. Itt bejött a képbe a közbeszerzési törvény, és annak alapján a Képviselő-testületnek 5 
%-os emelésre van lehetősége, és sajnos a törvény alapján nem tudjuk nagyobb összeggel megtámogatni 
a vállalkozást.  
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: A közbeszerzési tanácsadónkkal konzultálva sajnos egyértelműen, a 
megkötött szerződésből is levezethetően a vállalkozási díj inflációval már egyszer módosított összege 
kell, hogy az alapot képezze. Annak az 5 %-ával emelhetjük a díjat. Több szempontból is ismerjük az 
egészségügy helyzetét, illetve azt, hogy milyen nehéz orvost találni. Személy szerint egyet tudok érteni, 
hogy emelni kell, és ennek most a közbeszerzési törvény szab kereteket.  
 
Kun László képviselő: A Humánpolitikai Bizottság is tárgyalta és igazából nem csak a konyhásoknál 
és a fűnyíróknál borzalmasak a bérek, hanem az egészségügyben is, úgyhogy úgy gondolom, hogy ők is 
igazán megérdemelnék ezt az emelést. De, ahogy azt már Jegyző úr is elmondta, most erre az 5 %-os 
emelésre van lehetőség. Viszont ügyvezető úr javasolta, hogy a továbbiakra fontolja meg a tisztelt 
Képviselő-testület a 24 órás ügyeleti szolgálat lehetőségét. Úgyhogy én is javaslom, hogy ezen 
gondolkodjunk.  
 
dr. Békássy Szabolcs alpolgármester: Mi is beszélgettünk erről az egészségügyi kerekasztal 
keretében, de ennek a 24 órás orvosi ügyeletnek a mibenléte úgymond nem forrott még teljesen ki. 
Ugyanis a hatályos alapellátási törvényben, melynek a végrehajtási rendeletei még nem születtek meg, 
vannak félmondatos utalások ennek a szükségességére. Még nem tudjuk, hogy ezt a szolgáltatást a 
jogalkotó milyen formában képzeli el a jövőben. Én az tanácsolom, hogy várjuk meg, hogy egész 
pontosan mit fog mondani erről a rendelet. Ügyvezető úrral saját bőrünkön érezzük a problémákat, mert 
mindketten az orvosi ügyeletben dolgozunk, és mindketten kivonuló szolgálatot végzünk. Ezen 
probléma sarkalatos pontja pedig az Ipari Parkban végzett pluszszolgáltatás, amit mi írott, íratlan 
szabályok alapján elvégzünk. A probléma pedig az Ipari Parkunkban működő egyik cégünknek azon 
magatartását jelenti, miszerint sürgős szükség fogalomkörébe nem tartozó megbetegedések esetén az 
ügyeleti szolgálatot rendszeresen igénybe veszik a betegellátás kapcsán. Ez egy olyan pluszszolgáltatás, 
ami a feladat ellátási szerződés megkötésekor nem látható elem volt, és ezért a Pénzügyi, Jogi és 
Ügyrendi Bizottsági ülésen egy hangos gondolkodásra kértem a jelenlévőket.  
 
Herczeg Mariann képviselő: Az nem működik, hogy a cég az orvosi ügyelettel önálló szerződésben 
megállapodik, és úgy jártok ki? Merthogy ők „használnak” titeket általános orvosi ellátás címén.  
 
dr. Békássy Szabolcs alpolgármester: Erre az volt a válasz, hogy ők elegendő iparűzési adót fizetnek.  
 
Herczeg Mariann képviselő: Bocsánat más céghez sem jártok ki, pedig más is fizet iparűzési adót. 
Igaz, hogy ők a legnagyobbak, na de milyen dolog ez? Miért gondolják, hogy privilégiumot élveznek. 
Most akkor mondhatom a FÉM-Alkot is, aki szintén kezdi magát kinőni, vagy a Mézüzemet. Ilyen 
alapon mindenki csinálhatná ezt.  
 
dr. Békássy Szabolcs alpolgármester: Dunaharasztinak is elég nagy ipari parkja van, és én 
megkérdeztem a kollégákat, hogy az elmúlt 5 évben hányszor voltak kinn valamelyik ipari 
létesítménynél, és az volt a válasz, hogy egyetlenegy esetben sem.  
 
Herczeg Mariann képviselő: Volt egyszer már nekünk erről beszélgetésünk, és akkor úgy volt, hogy 
pl. én a tornacsarnokba ne hívjak orvosi ügyeletet, hanem rögtön a mentőt, mert közterületre az ügyelet 
nem jöhet el. Őket nem lehet valami ilyen mezsgyére beterelni?  
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző. Az a baj, hogy itt keveredik az üzemorvosi ellátás, és az alapellátáshoz 
tartozó orvosi ügyeleti rendszer.  
 
Herczeg Mariann képviselő: De őket nem lehet jogszabályi keretek közé szorítani? 
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dr. Békássy Szabolcs alpolgármester: Az a baj, hogy nincs rá jogszabály. Ez csak egy szokásjoggá 
alakult. Az ÁNTSZ-nek erre az volt a válasza, hogy a település közigazgatási határán belül van az 
üzem, viszont a feladatellátási szerződésben van egy olyan passzus, hogy Dunavarsány, Délegyháza, 
Majosháza lakosainak, meghatározott lélekszámban, nem hozzászámítva a 2500 fő üzemi dolgozót, 
Ceglédről, Nagykőrösről, akárhonnan.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Én felvállaltam ezt a nemes feladatot, úgyis beszélek az 
Ibidennel és a Fém-Alkkal is. Úgyhogy minden gyáregységgel érdemes lesz ezt átbeszélni. És aztán 
jutunk, amire jutunk, megbeszéljük ezt a kérdést.  
 
Herczeg Mariann képviselő: És nincs-e arra mód, hogy az önkormányzat azt mondja, hogy mondjuk 2 
asszisztens bérét az ügyeleten kifizeti az önkormányzat? 
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Ezt nem lehet így megoldani. Ez bujtatott alkalmazás. Nem tehetjük meg.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Ha nincs több hozzászólás, akkor ismertetem a határozati 
javaslatot: Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a saját részéről hozzájárul, hogy a Medical-Provisor Kft-vel (2322 Makád, Rákóczi Ferenc utca 
10.) 2012. december 3. napján kötött, a központi orvosi ügyeleti feladatok ellátására vonatkozó 
vállalkozási szerződés 8. pontja szerinti vállalkozási díj 2016. január 1-jei hatállyal 5 %-kal 
megemelésre kerüljön. 
b) felhatalmazza a Polgármestert az a) pont szerinti tartalommal a vonatkozó szerződés aláírására. 
Aki ezzel egyetért, kérem, kézfeltartással jelezze.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

191/2015. (XII. 15.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a saját részéről hozzájárul, hogy a Medical-Provisor Kft-vel (2322 Makád, Rákóczi 

Ferenc utca 10.) 2012. december 3. napján kötött, a központi orvosi ügyeleti 
feladatok ellátására vonatkozó vállalkozási szerződés 8. pontja szerinti vállalkozási 
díj 2016. január 1-jei hatállyal 5 %-kal megemelésre kerüljön. 

b) felhatalmazza a Polgármestert az a) pont szerinti tartalommal a vonatkozó 
szerződés aláírására. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
16.) Javaslat ITS készítésére irányuló beszerzési eljárás megindítására  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Integrált Településfejlesztési Stratégiáról van szó, amely hosszú 
távú fejlesztési szemléletű anyag lenne, amelyet főleg azért kellene elkészíttetnünk, mert ha lesznek 
esetleg Uniós pályázatok, akkor azoknak kötelező eleme lehet, kérhetik az önkormányzattól. A másik ok 
pedig az, hogy ez egy koncepciót tartalmazna a településről, ami alapján egy fejlesztési folyamat 
indulhatna el. Ezt egy beszerzési eljárással szeretnénk elindítani, amelynek feltétele, hogy 5 cégtől kell 
javaslatot bekérni. A határozati javaslat ezt tartalmazza, illetve annak az 5 cégnek a nevét, akiket 
meghívunk ajánlattevőnek. Ennek van egy összeghatára is, ami 5 és 8 millió forint közötti összeg lehet. 
Már az előzetes anyagbekérések folyamán ezek a cégek ilyen összegre taksálták ennek a létrehozását 
azokkal a paraméterekkel, amelyeket az anyag tartalmaz.  
 
Herczeg Mariann képviselő: Mennyi idő alatt készülne el ez az anyag?  
 
Tyukodi-Bihari Zsuzsanna aljegyző: 6-9 hónap.  
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Herczeg Mariann képviselő: Meddig használható fel ez az anyag? 
 
Tyukodi-Bihari Zsuzsanna aljegyző: Középtávra lett megfogalmazva, ami 7-8 évet jelentene.  
 
Herczeg Mariann képviselő: Tehát ha lesz valamilyen pályázati lehetőségünk az elkövetkező 7-8 
évben, akkor használhatjuk ezt az anyagot. Ennyire kell ez nekünk? Mert biztos, hogy nem kötelező. Én 
csak kérdem. 
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Több szempontból fontos, hogy ez meglegyen. A fejlesztések irányait 
határozza meg. Ez egy stratégiai terv és azok a települések, ahol ez elkészült, nagyon komoly helyzeti 
előnyben vannak az EU-s pályázatoknál.  
 
Herczeg Mariann képviselő: Ezt értem.  
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: A készítés során bevonják a lakosságot. Interjúkat készítenek a lakosság 
különböző rétegeivel, civil szervezetekkel. Ötleteket és javaslatokat gyűjtenek be, így áll össze egy 
olyan anyag, ami nemcsak a megválasztott képviselőknek tükrözi az álláspontját, hanem a lakosságnak 
is, és így a lakosok is magukénak érezhetik ezt. 
 
Herczeg Mariann képviselő: Akkor ezek Dunavarsányban álomlufik, vagy pedig olyanok, amelyek 
ezen a településen – nyilván az anyagiak függvényében – kézzel foghatóan, város specifikusan 
értendők?  
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: A testületen múlik, hogy ebből mit tesz magáévá. Olyan egyedi projekteknek 
a megvalósítása, ami nem csak a szűk közösségnek lehet fontos, hanem nagyobb érdeklődésre is számot 
tarthat, akár idegenforgalmi szempontból is. Esetleg ha nem lesz már iparűzési adónk, akkor ebből akár 
bevételünk is származhat.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Ismertetem a határozati javaslatot. Dunavarsány Város 
Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a „Dunavarsány Város Integrált Településfejlesztési Stratégiája (ITS) dokumentáció kidolgozására és 
dokumentálására”  tárgyú beszerzési eljárás ajánlattételi felhívását a jelen határozat meghozatalát segítő 
előterjesztés 1. számú melléklete szerinti tartalommal elfogadja. 
b) az a) pont szerinti eljárásban meghívja ajánlattevőnek az alábbiakat: 

1. Budapesti Corvinus Egyetem Tájvédelmi és Tájrehabilitációs Tanszék (1118 Budapest, Villányi 
út 35-43.), 

2. HÉTFA Kutatóintézet és Elemző Központ Kft. (1051 Budapest, Október 6. utca 19. IV/2.) 
3. HRS-TRAFFIC Közlekedési Szolgáltató és Fejlesztő Kft. (2310 Szigetszentmiklós, Béke utca 

18/a.), 
4. Pestterv Kft. (1085 Budapest, Kőfaragó u. 9.). 
5. URBANITAS Tervező és Tanácsadó Kft. (1111 Budapest, Stoczek u. 19. IV. 3.) 

c) felhatalmazza a Polgármestert az ajánlattételi felhívás aláírására, illetve az egyéb szükséges 
intézkedések megtételére. 
Aki ezzel egyetért, kérem, kézfeltartással jelezze.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

192/2015. (XII. 15.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a „Dunavarsány Város Integrált Településfejlesztési Stratégiája (ITS) dokumentáció 
kidolgozására és dokumentálására”  tárgyú beszerzési eljárás ajánlattételi felhívását a 
jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 1. számú melléklete szerinti 
tartalommal elfogadja. 
b) az a) pont szerinti eljárásban meghívja ajánlattevőnek az alábbiakat: 
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1. Budapesti Corvinus Egyetem Tájvédelmi és Tájrehabilitációs Tanszék (1118 
Budapest, Villányi út 35-43.), 

2. HÉTFA Kutatóintézet és Elemző Központ Kft. (1051 Budapest, Október 6. utca 
19. IV/2.) 

3. HRS-TRAFFIC Közlekedési Szolgáltató és Fejlesztő Kft. (2310 
Szigetszentmiklós, Béke utca 18/a.), 

4. Pestterv Kft. (1085 Budapest, Kőfaragó u. 9.). 
5. URBANITAS Tervező és Tanácsadó Kft. (1111 Budapest, Stoczek u. 19. IV. 3.) 

c) felhatalmazza a Polgármestert az ajánlattételi felhívás aláírására, illetve az egyéb 
szükséges intézkedések megtételére. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
17.) Tájékoztatás a P+R, B+R parkoló területét érintő kisajátítási eljárásról  
 
Tyukodi-Bihari Zsuzsanna aljegyző: Mindkét Bizottság foglalkozott a tájékoztatóval, és bízom benne, 
hogy megfelelő mélységben tárgyalta. A lényeg az, hogy elindult egy kisajátítási eljárás az 
önkormányzat tulajdonában lévő, többször napirendre került két buszmegállóval kapcsolatban. Az 
átépítésre került és kialakult 2 buszmegálló területből mindkettőt tartalmazza ez az átvezető térkép. Az 
egyik az a bolt besorolású és 68 négyzetméterben a tulajdonos önkormányzatot érinti, és 12 
négyzetméterben érinti a társtulajdonost. A vele szemben lévő buszöböl pedig a Gizella szobrot is 
magában foglaló nem régiben megvásárolt önkormányzati területet érinti. A 117/1-es hrsz-ú jelenleg 
buszöböllel kapcsolatban indult a NIF kezelésében a kisajátítási eljárás. Az erről szóló döntést 
tartalmazza még a most kiosztott anyag. A vele szemben lévő 969/32 hrsz-ú területre vonatkozó 
eljárással kapcsolatban azt kérik az önkormányzattól – de ez még megerősítésre vár – hogy egy 
telekalakítási eljárás során szintén alakuljon ki a buszöböl, amiről fizikailag nem rendelkezett a 
beruházás, de ez a terület maradjon az önkormányzat tulajdonában. Szóbeli tájékoztatás szerint nem 
kíván a NIF lefolytatni se vételi, se kisajátítási eljárást, számára elegendő, ha az önkormányzat 
tulajdonosa annak a buszöbölnek. Mindkét buszöböllel kapcsolatban megkötöttük már a megállapodást 
az üzemeltetésre és kezelésre. A kisajátítás folyamán a 68 négyzetméterre 268 ezer forintot ajánlott fel 
az Állam.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Köszönjük szépen. Erről nem szükséges határozatot hoznunk, 
hiszen ez egy tájékoztató volt.  
 
18.) Javaslat a „Bóbita Alapítvány a Dunavarsányi Óvodásokért” elnevezésű alapítvány 
névhasználati kérelmének elfogadására 
 
Gergőné Varga Tünde polgármester néhány mondatban összefoglalja az előterjesztést.  
 
Herczeg Mariann képviselő: Ez egy teljesen új alapítvány, vagy már régebben működik, csak most 
kérik a Dunavarsány név használatát?  
 
Antal Mónika, az Alapítvány képviselője: Teljesen új, merthogy eddig nem volt meg a 300 ezer 
forint, amit ügyvédi letétbe kellett helyezni ahhoz, hogy egyáltalán elindulhasson az alapítvány. És most 
papírgyűjtésből, illetve szülői felajánlásból sikerült összegyűjteni a pénzt.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Rendben. Ismertetem a határozati javaslatot: Dunavarsány 
Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a „Bóbita Alapítvány a Dunavarsányi Óvodásokért” 
elnevezésű alapítvány részére a „Dunavarsány” városnév határozatlan ideig történő használatához 
hozzájárulását adja, egyben felkéri a Polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. Aki ezzel 
egyetért, kérem, szavazzon.  
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A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

193/2015. (XII. 15.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a „Bóbita Alapítvány a 
Dunavarsányi Óvodásokért” elnevezésű alapítvány részére a „Dunavarsány” városnév 
határozatlan ideig történő használatához hozzájárulását adja, egyben felkéri a 
Polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
19.) Javaslat Zalakerámia Zrt. kérelmének elbírálására  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Az előző bizottsági üléseken és testületi ülésen hosszasan 
tárgyaltuk a Zalakerámia Zrt. beadványát, amely cég azzal a kérelemmel fordult hozzánk, hogy 
változtassunk a védőövezetre vonatkozó rendeletünkön, csökkentsük a védőövezet nagyságát. A 
múltkori ülésen azt mondtuk ki, hogy a mostani testületi ülésen dönt a Képviselő-testület az ügyben. Az 
előző üléseken elhangzottak alapján a határozati javaslatot úgy fogalmaztuk meg, hogy nem kívánjuk 
felülvizsgálni a helyi jelentőségű természeti területek védetté nyilvánításáról szóló rendeletünket. Tehát 
nem arról van szó, hogy jelen pillanatban bármit megtiltunk, csak nem kívánjuk felülvizsgálni a 
rendeletünket.  
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Aljegyző asszony írt egy levelet, jött arra egy válasz. De kiküldtünk minden 
levelezést, ami az elmúlt testületi ülés óta történt a Zalakerámia Zrt-vel. A bányatelek szűnt meg, és 
most a Zalakerámia Zrt. újra akarja indítani az eljárást. A Bányakapitányságnak hivatalból kellett volna 
törölni a bányatelket a nyilvántartásból. Ez nem történt meg. Ezt követően Aljegyző asszony felment a 
Bányakapitányság honlapjára, és onnan letöltötte azt a jogerős határozatot, amin a bányatelket, mint 
telket a nyilvántartásból törölték. És érdekes módon a Zalakerámia Zrt. kérelmére törölték. És akkor 
felmerült a kérdés, hogy akarnak most bányászni, vagy nem?  
 
Tyukodi-Bihari Zsuzsanna aljegyző: Írtunk egy levelet a Bányakapitányságnak, az ő válaszlevelük 
csatolva lett. És egy ugyanolyan tartalmú levelet írt alá Polgármester asszony, amit a Zalakerámia Zrt-
nek küldtünk, hogy annak függvényében, hogy személyes jelenlétükkor nem tájékoztattak minket, 
továbbra is kívánnak-e bányászati tevékenységet folytatni, és ha igen, akkor milyen jogi és szakmai 
alapon. Ők pedig azt a választ küldték, ami most kiosztásra került a Képviselő-testületnek, amiben 
megemlítik, hogy természetesen nem állnak el a bányászati szándékuktól, és az ő terveik nem változtak.  
 
Herczeg Mariann képviselő: A mi TSZT-nk szerint ez a terület milyen besorolású?  
 
Tyukodi-Bihari Zsuzsanna aljegyző: Az eddigi rendezési terveinkben ez a terület nem szerepelt 
bányaterületként, hanem mezőgazdasági területként. 
 
Száger Gyula képviselő: Mint külterületi szántó.  
 
Tyukodi-Bihari Zsuzsanna aljegyző: De a mostani módosításnál már ragaszkodott ahhoz a 
Bányakapitányság, hogy bányatelekként tüntessük fel.  
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Nem szerepeltethetjük másképpen, mert a Bányakapitányság 
szakhatóságként elküldte azt a térképet, amin ezek a területek egyértelműen bányatelekként vannak 
bejelölve.  
 
Herczeg Mariann képviselő: Addig a földútig bányaterület, ami nekimegy a vasútnak?  
 
Száger Gyula képviselő: Úgy van.  
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Tyukodi-Bihari Zsuzsanna aljegyző: A Méhes bányától a védett területünkig, minden beleesik a 
bányaterületbe. Az Agglomerációs törvény is annak jelöli, és az Országos Területrendezési törvény is 
eképpen jelöl minket.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester 2030 órakor kimegy a teremből, a szavazók száma 7 főre csökken, 
az ülés vezetését Dr. Békássy Szabolcs alpolgármester veszi át. 
 
Herczeg Mariann képviselő: Akkor mi értelme van nekünk itt aggályoskodni? Hogy nem februárban 
fog megindulni, hanem augusztusban?  
 
Száger Gyula képviselő: Sok év múlva.  
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Lehet, hogy pereskedni is fogunk, még nem lehet tudni.  
 
dr. Békássy Szabolcs alpolgármester: Ismertetem a határozati javaslatot. Dunavarsány Város 
Önkormányzatának Képviselő-testülete  
a) nem kívánja felülvizsgálni a helyi jelentőségű természeti területek védetté nyilvánításáról szóló 

4/1998. (III. 10.) Ök. rendeletét. 
b) felkéri a Polgármestert az a) pont szerinti döntésről szóló értesítés megküldésére a Zalakerámia Zrt. 

(8946 Tófej, Rákóczi út 44.) kérelmező részére. 
Aki az előterjesztésbe foglalt határozati javaslattal egyetért, kérem, kézfeltartással jelezze.  
 
A Képviselő-testület 7 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

194/2015. (XII. 15.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
a) nem kívánja felülvizsgálni a helyi jelentőségű természeti területek védetté 

nyilvánításáról szóló 4/1998. (III. 10.) Ök. rendeletét. 
b) felkéri a Polgármestert az a) pont szerinti döntésről szóló értesítés megküldésére a 

Zalakerámia Zrt. (8946 Tófej, Rákóczi út 44.) kérelmező részére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
20.) Javaslat Varsány Tópark Kft. tulajdonában lévő 0123/6-17 hrsz-ú földrészletek 
megosztásának elfogadására, telekalakítási megállapodás megkötésére  
 
Tyukodi-Bihari Zsuzsanna aljegyző: A jelenleg hatályos rendezési terveink a település fejlődéséhez 
útszélesítéseket irányoznak elő. Az útszélesítések okán a Földhivatal pedig ragaszkodik hozzá, hogy 
amennyiben közterület kerül kialakításra, abban az esetben ennek a közterületnek csak önkormányzat 
lehet a tulajdonosa, illetve állami tulajdonba is kerülhet. Tehát a tulajdonos megkeresve az 
önkormányzatot utalt arra, hogy ingyenesen az önkormányzat tulajdonába adná a kialakult útfelületeket. 
Erre lett megrendelve egy telekalakítási megállapodás. Az önkormányzatnak természetesen jogában áll 
ezt a vagyont elfogadni, illetve a vagyonrendelet alapján elállni ettől a felajánlástól.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester 2034 órakor visszaérkezik a terembe, a szavazók száma 8 főre 
emelkedik. 
 
Száger Gyula képviselő: Ez semmi pluszköltséggel nem jár.  
 
dr. Békássy Szabolcs alpolgármester, Herczeg Mariann és Surányi Tibor képviselők 2035 órakor 
kimennek a teremből, a szavazók száma 5 főre csökken. 
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Tyukodi-Bihari Zsuzsanna aljegyző: A külterületi útjaink legfontosabb költsége a karbantartás, 
kátyúzás és a szemétszedésről való gondoskodás. 
 
Száger Gyula képviselő: A horgászokat kell leszoktatni a szemét kihordásról meg eldobálásról, és 
akkor nem is lenne gond.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Köszönöm, ismertetem a határozati javaslatot: Dunavarsány 
Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a FORMAP Kft. kérelmére elfogadja jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 2. 

számú melléklete szerinti változási vázrajz alapján a Dunavarsány, 0123/6-17 helyrajzi számú 
ingatlanok telekmegosztását. 

b) elfogadja a Varsány Tópark Kft. részéréről felajánlott Dunavarsány, 0123/39, 0123/40 és 
0123/42 helyrajzi számú kivett közút ingatlanok ingyenesen történő átadását. 

c) saját részéről elfogadja a b) pont szerinti kivett közút ingatlanok ingyenes tulajdonba adásáról 
szóló, jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 4. melléklete szerinti megállapodást - a 
szükséges szakhatósági hozzájárulás megadását követően, - azzal a feltétellel, hogy az 
ingatlan-nyilvántartásban történő átvezetéssel kapcsolatosan felmerülő költségek és illetékek a 
Varsány Tópark Kft. -t (2251 Tápiószecső, Liszt Ferenc utca 23.) terhelik. 

d) felhatalmazza a Polgármestert a c) pont szerinti megállapodás, valamint a változási vázrajzok, 
a tulajdonosi hozzájárulás aláírására és az egyéb szükséges intézkedések megtételére. 

Aki a határozati javaslattal egyetért, kérem, kézfeltartással jelezze.  
 
A Képviselő-testület 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

195/2015. (XII. 15.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a FORMAP Kft. kérelmére elfogadja jelen határozat meghozatalát segítő 

előterjesztés 2. számú melléklete szerinti változási vázrajz alapján a Dunavarsány, 
0123/6-17 helyrajzi számú ingatlanok telekmegosztását. 

b) elfogadja a Varsány Tópark Kft. részéréről felajánlott Dunavarsány, 0123/39, 
0123/40 és 0123/42 helyrajzi számú kivett közút ingatlanok ingyenesen történő 
átadását. 

c) saját részéről elfogadja a b) pont szerinti kivett közút ingatlanok ingyenes tulajdonba 
adásáról szóló, jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 4. melléklete 
szerinti megállapodást - a szükséges szakhatósági hozzájárulás megadását követően, 
- azzal a feltétellel, hogy az ingatlan-nyilvántartásban történő átvezetéssel 
kapcsolatosan felmerülő költségek és illetékek a Varsány Tópark Kft. -t (2251 
Tápiószecső, Liszt Ferenc utca 23.) terhelik. 

d) felhatalmazza a Polgármestert a c) pont szerinti megállapodás, valamint a változási 
vázrajzok, a tulajdonosi hozzájárulás aláírására és az egyéb szükséges intézkedések 
megtételére. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
21.) Javaslat a Dunavarsányi Torna Egylet kérelmének elbírálására  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Ennél a napirendi pontnál szeretném bejelenteni az 
érintettségemet, és szavazásra teszem fel az alábbi határozati javaslatot: Dunavarsány Város 
Önkormányzatának Képviselő-testülete Gergőné Varga Tünde polgármestert a „Javaslat a Dunavarsányi 
Torna Egylet kérelmének elbírálására” c. napirendi pont tárgyalásakor a szavazásból nem zárja ki. Aki 
ezzel egyetért, kérem, szavazzon. 
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A Képviselő-testület 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

196/2015. (XII. 15.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Gergőné Varga Tünde 
polgármestert a „Javaslat a Dunavarsányi Torna Egylet kérelmének elbírálására” c. 
napirendi pont tárgyalásakor a szavazásból nem zárja ki.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Arról van szó, hogy a DTE részére már az idén egyszer az 
önkormányzat megszavazta az önrészét a pályaépítésnek. Mivel ez TAO-s pénzből van, ezért 30 %-ot az 
önkormányzatnak, illetve a tulajdonosnak kell fizetnie. Ez a sportfejlesztés az idén megvalósult, nem 
nyúlt át a jövő évre, és ennek a 15 milliós beruházásnak a 30 %-át megintcsak nem tudja a DTE saját 
zsebből kifizetni. Ennek a megszavazására kéri a DTE, és jelen esetben én is, mint a DTE elnöke a 
Képviselő-testületet. Valamivel több, mint 10 milliót megkaptunk a TAO-ból és a fennmaradó önrész, 
ami meg van határozva, pontosan 4.572.778.-Ft hiányzik még.  
 
Mekler Andrea képviselő: Ez abszurdum, hogy amit elszúrtak, és nem jól csináltak meg, azon most 
nekünk kell gondolkodnunk, hogy hogyan lehet jóvátenni. És semmi nem történik.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Az a helyzet, hogy voltak kinn szakértők, és megállapították, 
hogy minden rendben van, és minden az előírásoknak megfelelő.  
 
Száger Gyula képviselő: Ez olyan dolog, hogy ha mi is hívunk egy szakértőt, az meg megállapítja, 
hogy nincs rendben.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Sajnos nem idevaló ez a világítás, illetve a pálya nem idevaló, 
mert benn van a település közepén. Maga a világítás tökéletes.  
 
Surányi Tibor képviselő 2038 órakor visszaérkezik a terembe, a szavazók száma 6 főre emelkedik. 
 
Mekler Andrea képviselő: De ha város szélén lenne, akkor sem kellene ekkora lux-érték. Ez 
pocsékolás.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: De nem pocsékolás, mert ki van mutatva, hogy mennyi, és pont 
annyi, amennyinek az előírások szerint lennie kell.  
 
Surányi Tibor képviselő: Mikor valakinek van pénze, akkor ötletel, és utána derül ki, hogy ja, ez sok. 
És a mérnököket meg senki nem kérdezi meg, hogy mit kell csinálni.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Szerinted én mit csinálhatnék, ha nekem mutatják, hogy 
mindenben megfelel az előírt paramétereknek?  
 
Surányi Tibor képviselő: Egy pályán nemcsak a fénymennyiség számít, hanem a megvilágítás 
alapterülete is. Egy pálya megvilágítása egy szakfeladat. Nem egy hirtelen idekerült vállalkozónak a 
dolga. Ezek nem komoly tervezések, hanem ad hoc dolgok, pont olyanok, amik ellen fel kéne lépni, 
hogy először szülessenek normális, szakértők által megírt tervek, és utána kezdődjön a kivitelezés. Ezzel 
szemben fordítva van, és utána itt kell vakarózni.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Mi megkértük a sportfejlesztési támogatást, benne volt 3 féle 
lehetőség, a középkategóriást megkértük, jött a vállalkozó és megcsinálta. Nem tudok mást mondani.  
 
Surányi Tibor képviselő: De most képzeld el, valaki így építene egy hidat.  
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Gergőné Varga Tünde polgármester: Egyébként van egy pontja a pályának, ami nem olyan fényes, 
mert ott már állítottak a világításon. A bíró minden alkalommal, mikor esti meccs van, gondolkodik 
rajta, hogy elutasítja a meccset, nem engedi lejátszani.  
 
Surányi Tibor képviselő: Külön szakma van a világításra. Egy kőműves, vagy építőipari vállalkozó 
miért próbálja egy technikai tudományágban megmondani, hogy mi a jó?  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Jó, de pl. amikor vitatkoztunk és gondolkodtunk, hogy milyen 
átmérőjű csöveket kell beépíteni ebbe a házba, Te mondtál itt mindenfélét, és nem tudok állást foglalni, 
mert mondtad, hogy a XXI., meg a XXII. századnak is meg kell már felelni. Tökéletes ez a világítás, 
annak ilyennek kell lenni, csak olyan szempontból nem jó helyen van a pálya, hogy benn van a 
lakóházak között, egy sűrűn lakott terület kellős közepén.  
 
Surányi Tibor képviselő: Én mégis azt mondom, hogy az a tanulság, hogy előbb kell egy műszaki 
felmérésnek lenni, hogy a későbbiekben ilyen hibák ne következzenek be, és ne utólag kelljen a 
műszakiaknak azon agyalniuk, hogy más rossz ötlete miatt a dolog hogyan lesz javítható. Nem volt 
átgondolva a villamos energia ellátás. A mai napig nem tudom, hogy a telekösszevonás megszületett-e, 
hogy az energia ellátás normalizálódjon. És egy csomó dolog utólag, a munkálatok közben derült ki, 
hogy már ott áll az oszlop, de még engedély sincs rá.  
 
Kun László képviselő: Aki tervezte ezt a világítást, az látta, hogy a focipálya nem a város szélén van.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Sajnos abba viszont egyáltalán nem volt beleszólási 
lehetőségünk, amit az MLSZ kiírt a pályázatban.  
 
Surányi Tibor képviselő: Az MLSZ nem írta elő, hogy ilyen lámpát kell feltenni. Előírta a luxot, és 
hogy azt a feltételt milyen lámpatest biztosítja, egy hozzáértő mérnök megmondta volna. Ezek nem 
olyan kérdések, amiket ne lehetett volna előre normálisan előkészíteni.  
 
Mekler Andrea képviselő: Akkor nem szanaszét kell szórni azt a luxot, hanem irányítottan.  
 
Kun László képviselő: Most már úgysem tudunk ezen változtatni, szavazzunk.  
 
Surányi Tibor képviselő: Persze, most már fogadjuk el, utólag nem tudunk mit csinálni, csak a jövőre 
mondom, hogy kerüljük el ezeket a helyzeteket.  
 
Herczeg Mariann képviselő 2044 órakor visszaérkezik a terembe, a szavazók száma 7 főre emelkedik. 
 
Mekler Andrea képviselő: Én nem akarom megszavazni, elegem van belőlük. A labdáiktól kezdve 
mindenükből. 
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Ismertetetem a határozati javaslatot. Dunavarsány Város 
Önkormányzatának Képviselő-testülete  
a) a Dunavarsányi Torna Egyletet a dunavarsányi városi sporttelep nagypálya világításának 

elkészítése céljára 4.572.778.- Ft-tal támogatja a 2015. évi költségvetés tartalékkeret előirányzat 
terhére. 

b) felhatalmazza a Polgármestert a Támogatási Szerződés aláírására, valamint a szükséges 
intézkedések megtételére.  

Aki egyetért a határozati javaslattal, kérem, szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 6 igen, 1 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
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197/2015. (XII. 15.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
a) a Dunavarsányi Torna Egyletet a dunavarsányi városi sporttelep nagypálya 

világításának elkészítése céljára 4.572.778.- Ft-tal támogatja a 2015. évi 
költségvetés tartalékkeret előirányzat terhére. 

b) felhatalmazza a Polgármestert a Támogatási Szerződés aláírására, valamint a 
szükséges intézkedések megtételére.  

  
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Köszönöm szépen a megjelenést és az ülésen való 
közreműködést, az ülést bezárom. /2046 h/  
 
A jegyzőkönyv 2046 órakor lezárásra kerül. 
 

K.m.f. 
 
 
 
 
 
 
 Gergőné Varga Tünde        dr. Szilágyi Ákos 

      polgármester         jegyző 
 
 
 
A jegyzőkönyv hiteles: 
 
 
 
 
 
 
  Herczeg Mariann       dr. Csobolyó Eszter 

     képviselő        képviselő 
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